
Sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 28 sierpnia 2014 roku rozpoczęła się o 
godz. 14:00, a zakończyła o godz,16:55. 

W sesji udział wzięło 12 radnych, na stan 13 - stu - zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Oprócz radnych w sesji uczestniczyli: Pani Burmistrz, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik, Pan 
mecenas Tomasz Werenicz, Pani Halina Jagiełka — Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Węgorzynie, Pani Maria Jędrzejczak - Koordynator oświaty, oraz zaproszeni goście -
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do niniejszego protokołu a także sołtysi z 
terenu Gminy Węgorzyno - zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu 
oraz mieszkańcy Gminy Węgorzyno. 

Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył p. Jan Mazuro - Przewodniczący Rady. 

Stwierdził, że w sesji udział bierze 12 - stu radnych, na stan 13 - stu. W związku z tym 

podejmowane decyzje i uchwały będą prawomocne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Stwierdził, że okres wakacyjny był tragiczny, ponieważ 

zginął Radny Andrzej Raj, wczoraj odbył się pogrzeb Radnej Barbary Pietrasz, poprosił o 

powstanie i uczczenie minutą ciszy 

- minuta ciszy -

b) przedstawienie porządku sesji: 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni i sołtysi otrzymali na piśmie 

wraz z zawiadomieniem o sesji — stanowi on zalączniktir 4 do^ fajniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o wprowadzenie dodatkowego punktu. W punkcie 2 

mamy wygaśniecie mandatu. Wprowadzić punkt 2a wygaśnięcie mandatu Radnego, tak się 

złożyło, że zmarła nam Radna Barbara Pietrusz. Czy są jakieś inne zmiany do porządku 

dzisiejszych obrad? nie ma, to przegłosujemy m ó j wniosek 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - punkt został przyjęty 

Głosowanie nad całym porządkiem obrad 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, 
głosowało: 

Z a - 1 2 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — porządek został przyjęty 

c) przyjęcie protokołu z posiedzenia XXXVII sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 26 

czerwca 2014 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że na dzisiejszej sesji przyjęciu podlega 

protokół z X X X V I I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie odbytej w dniu 26 czerwca 2014 

roku. 

Pytań i uwag do protokołu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, 
głosowało: 

II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

Pan Radny Sadurek — nie jest to dosłownie interpelacja, ale jest to pewnego rodzaju 
propozycja. Wysoka Rado, Panie Przewodniczący zbliża się 16 listopad termin wyborów 
kolejnej rady, zbliża się koniec kadencji a zawsze powinniśmy tak m i się wydaje 
p o d s u m o w y w a ć naszą działalność. C z y była i w jakim stopniu owocna? Wydaje m i się, że 
zgłaszaliśmy wiele zagadnień i problemów stanowiące utrapieniem dla nas i mieszkańców 
gminy. Część tych problemów została rozwiązana, ale wiele oczekuje na szczęśliwy finał. 
M a m taką propozycję by na kolejnej sesji rady lub w najbliższej przyszłości jeszcze przed 
końcem dokonać przeglądu tych nie wykonanych zadań i pod jąć decyzje co z tym zrobić, 
przyjąć do planu na najbliższy lub dalszy okres? czy się określić co będzie przez kogo i kiedy 
zrobione? a z czego zrezygnujemy? Być może niektóre z tych zadań są na dzisiaj nierealne 
łub bezpodstawne. Selekcja zadań .. . stała lub okazjonalna Komis ja Rady, którą ewentualnie 
powinniśmy jak najszybciej powołać i zainicjować jej pracę. Zadanie to należy według mnie 
do pracy gminy można wykorzystać wypracowane zestawienie i rozliczenie wykonanych 
interpelacji Radnych na połowę kadencji było coś takiego. Dzisiaj oczekuję od Burmistrza że, 
w swym wystąpieniu o pracach między sesjami poinformuje nas co z naszych wniosków i jak 
zostały załatwione. Taka prośba nie powinna dziwić gdyż o tym informowałem już przed 
przerwą wakacyjną, że będę się o to upominał, dziękuje bardzo 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje radnemu, proszę o interpelacje, zapytania Radna 

Górniak, proszę 

Pani Radna Górniak -

1. Panie Przewodniczący, Pani Burmistrz, Szanowni Państwo zwracam się z prośbą o 
dokończenie remontu remizy w Sielsku została ona rozpoczęta, ale Pan Sołtys 
zgłaszał, że jeszcze nie została ona dokończona. Więc bardzo bym prosiła, żeby 
dokończyć tą sprawę. 

2. Zgłaszam wniosek, żeby na sesje Rady Miejskiej zwykle w przerwach częstowani 
jesteśmy ciasteczkami, paluszkami. M ó j wniosek, jest taki że zamiast tych słodyczy 
m o ż n a by kupić owoce, jest jes ień i coraz więcej będzie dorodnych: jabłek, gruszek, 
śliwek żeby w ten sposób wesprzeć sadowników. Jest to kropla w morzu potrzeb, ale 
to także będzie promowanie tego sposobu jedzenia więcej owoców dla nas wyjdzie to 
na zdrowie a z tego miejsca chciałabym zaapelować do wszystkich rad w całej Polsce 
żeby zastępować ciasteczka - owocami. Wyjdzie to na zdrowie dla nas a także pomoże 
sadownikom w Polsce. 

3. Następna prośba do Pana Przewodniczącego nie ma żadnych uregulowań j eżeli chodzi 
o zawiadamianie o śmierci radnych. Należy to do dobrego tonu żeby wszyscy radni 
wiedzieli o tym fakcie nie powiadomiono mnie ani w przypadku Pana Andrzeja ani w 
przypadku Pani Barbary jest m i niezmiernie przykro, dziękuję 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę o interpelację, zapytania proszę Radny Szymko 

Pan Radny Szymko - z mojej obserwacji jak jeżdżę po terenach naszej gminy to widzę, że 
drogi są koszone po raz kolejny i nieźle utrzymane jeśli chodzi o te pobocza. Natomiast była 
zgłaszana droga między Mieszewem a Siedłicami nawet sobie tu przypominam Sołtys Sielska 
na którejś sesji chodziło o zakrzaczenia. Odpowiedź, że z uwagi na okres lęgowy ptaszków 
nie wolno tego robić i słusznie. Teraz j u ż jest taki okres, że to należałoby przypomnieć 
drogowcom, to jest droga wojewódzka, bo jest tak zarośnięta, że ta zwierzyna wiadomo, ze 
przeważnie nocą się porusza także nie trudno o wypadek 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnemu, proszę może sołtysi mają jakieś 
pytania? proszę Sołtys z Kraśnika 

Pani Wierzchowska Sołtys Kraśnika -

1. j a chciałam zapytać co u nas z internetem się dzieje?, bo w ogóle kazali mi zamknąć i 
kiedy on w ogóle będzie on funkcjonował?, bo coś było wadliwie zrobione bo nie było 
prądu. 

2. druga sprawa ja z Panią Burmistrz rozmawiałam na temat naszego byłego sklepu tam 
naprawdę trzeba by było w pilnym terminie to zrobić ten dach bo już sufity lecą. Tam 
jest masakra co tam się dzieje i trzeba przed zimą to jeszcze jakoś zabezpieczyć, albo 
k o m u ś dać może by ktoś mieszkanie sobie zrobił, bo to się marnuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Sołtys, proszę o pytania, problemy sołtysie 
proszę 
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Pan Stępkowski Sołtys Sarnikierza -

I. j a mam jeszcze pytanie odnośnie naszej drogi gminnej, która jest od Podlipiec do 
Dłuska tam jest wjazd 10 t, tam przyjeżdżają tiry, które ważą 60 t, czy takie znaki 
m o ż n a nie kwestionować?. To jest na terenie lasów, wystawiają drzewo samochody 
nie mogą się minąć, poruszałem to gdzie m o g ł e m nawet na policję zadzwoniłem. 
Pol ic ja powiedziała, żebym nie robił propagandy politycznej nie wiem czy to jest 
propaganda polityczna, ale tam są znaki od Dłuska tak samo są znaki od Podlipiec tam 
jest tylko 10 t a nie 60 t. Ta droga do Saroikierza to wygląda - tragedia. Po tej zimie 
tej drogi chyba nie będziemy miel i żeby na to uwagę zwrócić tym bardziej, że jest tam 
znak, który mówi 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, dobrze Panie sołtysie czy są jakieś pytania?. 

Zamykam punkt wnioski, zapytania i interpelacje radnych 

III. Informacje : 

a) Informacja Komisji Społeczno - Oświatowej Rady Miejskiej o stanie 

przygotowania szkół i przedszkoli do pracy w roku szkolnym 2014/2015 — 

druk nr 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o dyskusję w tym temacie, Radna Kamińska proszę 

Pani Radna Kamińska - Komis ja Społeczno - Oświatowa odwiedziła nasze placówki i 

przedszkolne i szkolne przed rozpoczęciem roku szkolnego. Proszę Państwa dostaliście 

opisówkę tego, co żeśmy zobaczyli. Chcę powiedzieć tak, że w naszej gminie nie brakuje 

miejsc w przedszkolach. I to, że w Węgorzynie Przedszkole jest jakie jest tzn. podań było 

więcej o 6 to prawda z tych podań dwoje dzieci nie kwal i f ikowało się - były jeszcze za 

malutkie. Natomiast czwórka dzieci faktycznie nie dostała się, ale już dwoje dzieci odeszło do 

Łobza z tego co wiemy dwoje wskoczyło na ich miejsce jeszcze jest dwoje dzieci, brakuje dla 

nich miejsca ale Pani Dyrektor zapewniała, że zawsze jest taka rotacja we wrześniu i się może 

coś jeszcze zmienić. Natomiast wszystkie placówki nasze, które są prowadzone przez T P D 

wszystkie mają jeszcze miejsca wolne: Cieszyno, Sielsko i Mieszewo czworo dzieci brakuje i 

również musimy tutaj zawiadomić Państwa, że będzie punkt przedszkolny w Ginawie, także 

będzie kolejny punkt przedszkolny otwarty i dzieciaczki będą miały możliwości, a dwoje 

dzieci które się nie dostały to są właśnie dzieci z Wiewiecka wiec być może te dzieciaki 

znajdą swoje miejsce w Ginawie. Wszystkie punkty prowadzone prze T P D są naprawdę 

wzorowo prowadzone, dzieci mają tam wszystko w sensie takim, że mają tam zabezpieczone: 

pomieszczenia są ładnie odmalowane, są wszelkie sprzęty potrzebne dzieciom jak również i 

zajęcia prowadzone dla dzieci. Wiadomo, że tych zajęć w Przedszkolu w Węgorzynie jest 

więcej, ale tylko dlatego, że są trzy grupy wiekowe po 25 osób. Natomiast te Przedszkola 

wiejskie są od tych malutkich do tych 5 - latków. Jeśli chodzi o szkoły na terenie naszej 

gminy, wszystkie sprawy jeżeli chodzi o zapewnienie dzieciom edukacji, czyli od strony 

nauczyciela prowadzącego nie mamy braków jeżeli chodzi o nauczycieli prowadzących 

zajęcia. C z y l i najważniejsze, że są nauczyciele, są wszystkie etaty zapełnione. M a m y tylko 

tutaj taki wniosek zresztą chyba Dyrektor Gimnazjum j u ż to powiedziała jeszcze bardzo by 

prosiła w związku z tym, że dużo dzieci jest z zaleceniami psychologicznymi w gimnazjum, 
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żeby psycholog był w gimnazjum na cały etat i takie są rozmowy prowadzone żeby 

zwiększyć ilości godzin dla psychologa, ale wiem, że Pani Burmistrz jest przychylna temu 

skoro są takie potrzeby dla dzieci to również znajdą się pieniądze. Także placówki są 

wymalowane, klasy są czyste, naprawdę szkoły wyglądają ładnie. Trzeba powiedzieć 

szczerze, że to wszystko wygląda tak jak powinno wyglądać. Jeśli dzieci wykorzystają te 

możliwości, które mają to myślę, że osiągnięcia będą tak jak do tej pory, bo szkoła w 

Węgorzynie stoi bardzo wysoko jeżeli chodzi o punktację, jest powyżej innych gmin, 

Runowo prawie dorównuje tylko 2 punkty i m brakowało jeżeli chodzi o testy. Natomiast 

Gimnazjum też utrzymuje się na tej wyższej pozycji. Także nasze szkoły są prowadzone 

wydaje mi się, że w sposób wzorowy, wszystko dzięki kadrze nauczycielskiej, która jest 

dobra w każdej ze szkół i dlatego dzieciaki osiągają takie osiągnięcia, dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Przewodniczącej Komis j i Społeczno -

Oświatowej . C z y są pytania do tej informacji? Ja sobie pozwolę zadać pytanie do Pani 

Burmistrz, powtórzę pytanie, które zadałem na komisji, proszę powiedzieć o tym Przedszkolu 

w Ginawie, bo te głosy, że dzieci chcą do Węgorzyna nie chcą do Ginawy. N a komisji 

usłyszałem odpowiedź i w tej chwil i chcemy uruchomić to Przedszkole w Ginawie. Ja tam nie 

znam demografii, ale widzę ile młodzieży na Ginawie biega, ta młodzież kwalifikuje się do 

przedszkola. Jest świetlica wiejska widzę, jak ta młodzież jak to określę już trochę 

podrośnięta jak na tą świetlicę chodzi a to Przedszkole naprawdę było by zasadne. Dlaczego 

tak mało dzieci w tej chwil i się tam zgłasza? i wiem, że jak się pyta „ jak do Ginawy to nie 

chcę, ja chcę do Węgorzyna". Pani Burmistrz jak to wygląda naprawdę? 

Pani Burmistrz - Szanowni Państwo rozpoczęłam temat od analizy w wydziale ludności, 

sprawdziłam ile jest dzieci w tym terenie, w sołectwie, w miejscowości Ginawa, Wiewiecko, 

Nierybo. Po tych analizach podjęłam decyzję rozpoczęcia rozmów z Towarzystwem 

Przyjaciół Dzieci , żeby na naszym terenie prowadziło i świetlice środowiskowe i punkty 

przedszkole i obecnie są organem prowadzącym dla Przedszkoli. Pan Prezes przychylnie 

przyjął tą moją propozycję spotkaliśmy się, ogłosiliśmy również spotkanie z mieszkańcami z 

rodzicami zainteresowanymi, aby oddać dzieci do punktu przedszkolnego. Uzgodniliśmy, że 

forma na początek to będzie punkt przedszkolny jest to myślę, że niczym większym się nie 

różni nauka w punkcie przedszkolnym od nauki w Przedszkolu, ponieważ punkt przedszkolny 

również będzie realizował podstawę programową. Będzie realizował 5 - godzinny obowiązek 

nauki dla dzieci 5 - letnich, które j u ż tym obowiązkiem są objęte. Będzie tam pracował 

nauczyciel z kwalifikacjami oprócz tego będzie jeszcze do pomocy jeden opiekun przy tych 

dzieciach. Dzieci będą jeszcze objęte: diagnozą pedagogiczną, diagnozą logopedyczną, 

badanie sensoryczne będzie przeprowadzone, socjalizacja w grupie to chyba jeden z 

ważniejszych powodów, żeby dzieci swoje zapisywać do punktu przedszkolnego. Ten punkt 

przedszkolny tak jak mówiłam realizując te podstawy programowe, ten 5 - godzinny 

obowiązek dla dzieci 5 - letnich, będzie powodował że takie dzieci 5 - letnie po Przedszkolu 

będą m o g ł y iść bezpośrednio do pierwszej klasy. Będzie to zaliczone jako roczny etap 

przygotowania przed edukacją szkolną. N a d pracą nauczyciela będzie nadzór prowadził 

metodyk. Więc dzieci tutaj będą miały naprawdę profesjonalnego nauczyciela. Ten punkt 

przedszkolny będzie czynny od godziny 8:00 do godz. 13:00, 5 godzin, tak na początek dzieci 
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będą miały również wprowadzaną w miarę możliwości rytmikę. Dzieci za symboliczną kwotę 

będą ubezpieczone przez 24 godziny na dobę czy są w : Przedszkolu, domu, dzień powszedni, 

dzień świąteczny. Myślę, że to jest najlepsza oferta, jaką m o ż e m y dla naszych mieszkańców 

przedstawić. Dzieci, które będą do tego przedszkola uczęszczały odciążą w tym czasie swoich 

rodziców, którzy będą mogli pod jąć jakąś pracę zarobkową lub po prostu odetchnąć i mają 

pewność, że ich dzieciom nic złego się nie stanie a oprócz tego będą się zdrowo rozwijać i 

uczyć zasad życia w społeczeństwie. Jak Państwo chyba wiecie ten wiek do objęcia 

obowiązkiem edukacyjnym będzie się z roku na rok obniżał. Za 2 lata już dzieci w wieku 3 lat 

będą objęte obowiązkiem edukacyjnym czyl i już 3 - łatki będą musiały wszystkie być w 

oddziałach przedszkolnych nawet jeśli rodzice nie pracują dzieci będą musiały być 

prowadzone do Przedszkola. I myślę, że stworzenie tych punktów, wprowadzanie takich 

zasad i przyzwyczajeń, że mamy te Przedszkola, mamy miejsca dla wszystkich dzieci. I 

właśnie takie wypracowanie przyzwyczajenia o prowadzeniu systematyczności uczęszczania 

na te za jęcia będzie j u ż takim przedbiegiem do tego co reforma za chwilę będzie wprowadzać 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, czy są pytania jeszcze do 

informacji?. Poproszę o stanowisko K o m i s j i 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - Komisje zapoznały 

się z informacją na druku nr 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przybył na obrady naszej dzisiejszej sesji Pan Dyrektor 
Fidosz z Agencj i Nieruchomości Rolnych, witamy Pana. W następnym punkcie przejdziemy 
do dyskusji z Panem i informacji. 

Stwierdzam, że z informacją K o m i s j i Społeczno - Oświatowej Rady Miejskiej w 
Węgorzynie - Radni się zapoznali. W następnym punkcie jest informacja Burmistrza z 
działalności między sesjami, informacja ustna, proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - przedstawiła informację z działalności między sesjami za pomocą 
prezentacji multimedialnej (która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) podczas 
której omawiane były następujące kwestie: 

- koniec czerwca zakończenie roku szkolnego we wszystkich placówkach oświatowych, 

- 1 l ipca wizyta zaprzyjaźnionej gminy Liibbenow Pani Burmistrz przywiozła prace 

dzieci, które były wynikiem ogłoszonego konkursu plastycznego „Polsko - Niemiecka 

Przy jaźń" . To był konkurs zorganizowany w ramach naszej imprezy „Lato z 

w ę g o r z e m " 

- w lipcu na terenie naszej gminy w Cieszynie odbyła się kolejna edycja festiwalu 

„Woświn Rock Fest" organizowana przez Stowarzyszenie Sztuka Życia 

- Piknik w Mieszewie, piknik rodzinny gdzie już tradycją stają się rozgrywki sportowe 

- Przedostatni weekend lipca to nasza sztandarowa impreza „Polsko - Niemieckie Lato 
z Węgorzem", 

- chciałabym tutaj pochwalić, podziękować za zaangażowanie dla Mieszkańców 
Sielska, którzy w ramach swojego stowarzyszenia „Sielska Kraina" pozyskali kolejne 
środki unijne. T y m razem pozwoliły one na wybudowanie pomostu, wyczyszczenie 
plaży, utworzenie tej plaży, z której mogą korzystać mieszkańcy i turyści. 
Wyczyszczenie brzegu jeziora, gdzie przy pomoście m o ż n a zażywać kąpieli, 9 
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sierpnia mieliśmy uroczyste otwarcie tej plaży pod nazwą, to również nazwa projektu 

„Słoneczny Cypel " 

- W sierpniu odbył się „Festyn Trzeźwości" jak co roku mamy kolejną edycję festynu 

trzeźwości połączoną z Odpustem Parafialnym 

- W ramach Lata z Węgorzem z projektu pozyskaliśmy starając się 4 lata środki na to 

aby w końcu Gmina Węgorzyno wszystkie organizacje, stowarzyszenia miały swoją 

maskotkę. C z y l i mamy swojego węgorza, węgorz Czesiu. Miał możliwość bawić 

dzieci podczas Festynu Trzeźwości, brał również udział w imprezach na terenie 

Sołectw: Winniki , Zwierzynku. W ramach Festynu Trzeźwości również odbył się rajd 

rowerowy jako otwarcie szlaków rowerowych. Mamy na terenie gminy oznakowane 

przez P T T K 3 szlaki rowerowe. 

- w Zwierzynku już po raz 14 odbył się Turniej piłki nożne j , 

W między czasie brałam udział w : 

- Odpustach Parafialnych: Sielsku, Podlipcach, Runowie 

- odbyły się Walne Zgromadzenia Członków U n i i Miast i Dorzecza Regi 

- posiedzenia Rady L G D oceniające wnioski złożone przez organizacje, stowarzyszenia, 
samorządy powiatu łobeskiego 

- w l ipcu odbyły się na terenie naszej gminy również granty pozyskane na aktywność 
mieszkańców przede wszystkim w miejscowości Sielsko. Odbyły się zawody 
wędkarskie w ramach tych grantów, również radna Pietrusz organizowała pieczenie 
chleba w ramach grantów 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Górniak 

Pani Burmistrz — przepraszam, Barbara Górniak. W Węgorzynie w ramach grantów 
odbywały się również rozgrywki tenisa, warsztaty fitness dla grupy mieszkańców. 

Chciałabym poinformować i zachęcić, bo jeszcze został jeden dzień do tego, aby 
złożyć swój akces o przystąpieniu do projektu na instalacje fotowoltaiczne na gospodarstwach 
domowych. Ogłoszenie zaproszenie o tym do przystąpienia tego projektu były umieszczane 
na stronie internetowej, również ogłoszenia. Zainteresowanie jest niewielkie możliwe, że 
okres urlopowy to spowodował, wakacyjny, być może, że żniwa. Dofinansowanie jest z 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w wielkości 40%, 60%> 
musi być wkładu własnego z tym, że na te 60 % musi być zaciągnięta pożyczka z 
Narodowego Funduszu Środowiska i Gospodarki Wodnej takie jest założenie żeby te 40% 
otrzymać. Natomiast ta pożyczka jest nisko oprocentowana na 1% rozłożona na 6 lat. Całość 
prowadzi Związek G m i n Pojezierza Drawskiego, całość dokumentacji, odpowiada za 
ogłoszenie przetargu na realizację tego zadania. Jeśli ktoś byłby zainteresowany i chciałby 
znać jeszcze szczegóły to zapraszam. W naszym Urzędzie tymi sprawami zajmuje się Pani 
Marta Baryluk, ale termin jest do jutra zgłoszenia akcesu. M u s i być najpierw sprawdzone czy 
wszyscy zainteresowani będą mogli ubiegać się o to dofinansowanie, ponieważ Narodowy 
Fundusz ma swoją graniczną minimalną wartość i projekt taki składany w tym przypadku 
przez Związek nie może być niższy niż 1 min. G m i n członkowskich w Związku jest około 12 
więc myślę, że uzbiera się to minimum, ale gdyby nie to po prostu nie dojdzie do skutku. 
Myślę, że są to ostanie pieniądze na tego typu instalacje i działania. 
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Trwają przygotowania do dożynek, które odbędą się 20 września w miejscowości 
Runowo, będą połączone od razu z otwarciem remizo - świetlicy w której w tej chwil i trwają 
prace wykończeniowe, bardzo proszę, aby sołectwa zgłaszały swoją chęć wystawienia stoisk 
dożynkowych, ponieważ też musimy wiedzieć jak zaplanować, gdzie rozmieścić 
poszczególne stoiska. Chciałabym, aby również sołectwa poinformowały, które zamierzają 
wykonać wieniec dożynkowy, ponieważ będą brały udział te wieńce w konkursie na 
najpiękniejszy wieniec. Stoiska również będą brały udział w tym konkursie. Z a to będą 
przyznawane kolejne ostatnie już wprawdzie punkty w całym konkursie Aktywne sołectwo, 
które trwa przez cały rok i podsumowanie właśnie będzie podczas tych dożynek i wręczanie 
nagród. Również tego dnia odbywać się będą wcześniej uroczystości związane z dożynkami 
powiatowymi w Radowie M a ł y m o 11 godz. odbędzie się msza święta. W momencie kiedy 
będziemy wiedzieć, które sołectwa będą robić dożynki, przepraszam wieńce dożynkowe i 
jaka to jest ilość to zorganizujemy przewóz na dożynki powiatowe, a po mszy dożynkowej i 
przejściu na plac i pozostałych uroczystości, ocenieniu wieńców dożynkowych na dożynkach 
powiatowych będą z powrotem przewiezione te wieńce. Osoby które będą przy nich do 
Runowa gdzie odbędzie się o godz. 15:00 msza dożynkowa w naszej gminie. Chciałabym 
również ogłosić, że został j u ż opracowany harmonogram akcji wielkie gabaryty. N i e wiem 
czy Państwu już zostało rozdane czy jest w trakcie. Jest również harmonogram zebrań 
wiejskich, ponieważ miesiąc wrzesień to ostatni miesiąc do podejmowania uchwał o dzieleniu 
środków funduszu sołeckiego na rok 2015. 

A wraca jąc jeszcze do informacji między sesyjnej chciałabym poinformować o naszych 

inwestycjach: 

- ogłosil iśmy przetarg na budowę remizy dla OSP Węgorzyno, otwarcie ofert 

planowane jest 11 września o godz. 9:00 

- jes teśmy już po przeprowadzonym postępowaniu przetargowym na wyłonienie 

wykonawcy robót na drogę Gościsław, podpisanie umowy niebawem nastąpi, 

oczywiście były oszczędności, które podczas dzisiejszej sesji przy projekcie uchwały 

zmiany w budżecie będą przeznaczone na kolejne inwestycje drogowe 

- oczekujemy na decyzję pozwolenia na budowę jeśli chodzi o przebudowę drogi w 

Kąkolewicach, niestety formalności nas paraliżują i takie same problemy 

podejrzewam mamy jak inni inwestorzy tu nikt nam nie odpuszcza i nikt nam nie robi 

taryfy ulgowej i musimy takie same decyzje uzyskiwać, po drodze borykając się 

jeszcze z innymi problemami, oświadczeń o dysponowaniu gruntem, odrolnieniu 

- w tej chwil i mamy złożone wnioski o pozwolenie na budowę. Jeśli mamy decyzję na 

budowę to ogłaszamy od razu przetarg, bo jesteśmy gotowi, pieniądze są już 

zabezpieczone od pół roku budżetowego 

- ogłosil iśmy również przetarg na pracę ułożenia nawierzchni na osiedlu 40 - lecia. I 

etap otwarcie ofert ma nastąpić 16 września o godz. 9:00, również będziemy chcieli 

dokończyć parking przed blokiem CIS 

- jeśli chodzi o Aglomerację to przy etapie 1 mieliśmy ogłoszony przetarg na prace 

naprawcze. Przetarg był przewidziany, otwarcie ofert było na wtorek bodajże, żadna 

oferta nie wpłynęła nawet od wykonawcy, podwykonawcy. Wnioski nasuwają się 

same, w ten sam dzień jeszcze ogłosiliśmy ponownie przetarg tym razem wyznaczając 

termin otwarcia ofert na 9 wrzesień nie wiem czy będą oferenci 
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- niebawem ma powstać tak jak już zapowiadane było „Przystanek ryby", który będzie 
zlokalizowany przy stacji P K P w Węgorzynie przy ulicy Kolejowej, przy Biedronce. 
Wykonano j u ż prace fundamentowe, przygotowane jest do montażu konstrukcji wiaty 

- lada dzień na początku września zostaną również zamontowane urządzenia siłowni 
plenerowej na Osiedlu 40 - lecia wzdłuż rzeczki, tuż za blokiem najdłuższym na dole 
Osiedla 

- jeśli chodzi o Aglomerację II, to jeszcze nie dopowiedziałam, jesteśmy na etapie 
zbierania ofert na wykonanie projektów jak Państwo wiecie z poprzednim 
projektantem została rozwiązana umowa, ponieważ nie wywiązywał się z zakresu 
przewidzianego umową. N i e wspomnę już, że wszystkie te gminy zakładane umową 
daleko, daleko były w tyle i wszystkie te gminy już przeszły minęły. O d 2006 roku 
była podpisana umowa do roku obecnego nie było wykonane i nie mogę już dłużej 
czekać i będzie wyłoniony nowy projektant na to zadanie. N i e wiem czy coś 
pominęłam, myślę że te najważniejsze informacje i inwestycje przekazałam. Mogę 
tylko dodać, że jesteśmy po wiz j i lokalnej, jeśli chodzi o drogi gminne. W tej chwil i 
spływają do nas kosztorysy i oferty. Będziemy wybierać i będziemy dokładać na 
dzisiejszej sesji również w uchwale budżetowej mamy pieniądze które zostały nam 
zwrócone z budżetu państwa te 20 czy 30 % z wykonanych, wydatkowanych funduszy 
sołeckich z poprzedniego roku. Te pieniądze w całości przeznaczamy na drogi. 
Przeznaczamy też również z oszczędności po przetargowych na drogi i tak będziemy 
się starać żeby jak najwięcej tych dróg zrobić potrzeby są wielkie nie wszystko nam 
się uda ale myślę, że dużo zrobimy. I jeszcze tak w ostatniej chwil i informacja bo 
dzisiaj również miałam możl iwość rozmowy z Panem rehabilitantem Patrykiem 
K u s y m udało się otrzymać kontrakt, podpisał kontrakt z N F Z na swoje usługi na 
świadczenie tych usług dla mieszkańców Węgorzyna i nasze starania nie poszły na 
marne. Ten podjazd się przydał, remont łazienek się również przydał ma podpisany 
kontrakt do 2019 roku 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani Burmistrz, czy są jeszcze jakieś pytania? 
proszę Pani Radna Górniak 

Pani Radna Górniak - Pani Burmistrz czy mogłaby Pani rozwinąć ten Przystanek Ryby, bo 
nie rozumiem 

Pani Burmistrz - ja j u ż to nie raz wspomniałam również na sesjach. Gmina Węgorzyno jest 
członkiem Lokalnej Grupy Rybackiej Sieja. W ramach tego członkostwa oprócz tego, że 
sama gmina jak również wszystkie osoby fizyczne, również prowadzące działalność 
gospodarczą, stowarzyszenia mogły aplikować o pieniądze unijne i to czyniły. Oprócz tego 
Lokalna Grupa Rybacka ma możliwość w ramach pieniędzy na współpracę zrealizować coś w 
każdej gminie członkowskiej w ki lku nawet lokalnych grupach rybackich. I tutaj została 
podjęta w ubiegłym roku, chyba tak bo formalności bardzo długo trwają dokładnie nie 
pamiętam ale została podjęta przez członków również przeze mnie taka decyzja, żeby te 
pieniądze nie były wydane na darmo. Żeby to była jakaś impreza, gdzie zostaną po prostu 
skonsumowane, że należy je wydać na coś konkretniejszego czyl i na jakąś architekturę 
niewielką i musi być to również w celach promocyjnych Lokalnej Grupy Rybackiej. Dlatego 
najlepszym pomysłem było postawienie wiat przystankowych w każdej z gmin ten przystanek 
nazywa się „Przystanek ryby" na nim będą umieszczane herby gmin, logotypy Lokalnej 
Grupy Rybackiej mapy on będzie również wyposażony w miejsca do siedzenia, w kosz, 
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będzie zadaszony, będzie to spory przystanek. Były cztery rodzaje takich przystanków do 
wyboru, myślę że został dla Gminy Węgorzyno wybrany właściwy, ł realizacja miała nastąpić 
niezwłocznie po dopełnieniu formalności i papierów i lada chwila powinien być rozpoczęty 
montaż ścianek, ponieważ tak jak już przeczytałam fundamenty są zrobione, konstrukcje j u ż 
tez są przywiezione do zamontowania. Niedługo będziemy mogli z tego korzystać 

Przewodniczący Rady Miejskiej - gdzie on stanie? 

Pani Burmistrz - na ulicy Kolejowej to jest pomiędzy torami, a parkingiem Biedronki tam 
gdzie był przystanek, ale ten przystanek wyglądał i był urządzony bardzo minimalnie, czy l i 
słup betonowy na którym wisiała tabliczka nie było zadaszenia nie było nic 

Przewodniczący Rady Miejskiej - pewnie jakieś dopytania będą w odpowiedziach na 
interpelacje. Zamykam punkt informacja Burmistrza z działalności między sesjami. W tym 
momencie pasuje rozpocząć dyskusję z Agencją Nieruchomości Rolnych Pan Dyrektor 
Fidosz pewnie przedstawi, powiem skąd się pojawiła potrzeba poproszenia Agencji . N a 
wniosek sołtysów, części Radnych na dyskusjach na tej sali były zapytania dlaczego części 
działek nie otrzymujemy na potrzeby samorządu na potrzeby gminy? Wiele działek 
dostajemy, o które się zwracała gmina otrzymywaliśmy i są uchwały, które gmina przejęła ale 
jest część działek które dla mieszkańców dla radnych nie są jasne. Jak byś Pan omówił temat 
niezrealizowania tych wniosków o przejęcia tych działek a później bym poprosił w dalszej 
części o informację działania Agencj i na terenie naszej gminy, bo z ramienia Izby Rolniczej 
wiem, że na terenie gminy odbywa się dużo przetargów. W tej chwil i w różnej formie część 
rolników j u ż skorzystała z możliwości nabycia ziemi, ale to w drugim punkcie Pan omówi. 
Teraz myślę sołtysi i Radni proszę pytać o swój rejon, działki które nie otrzymaliśmy 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - witam 
serdecznie, m o ż n a powiedzieć że temat nieodpłatnego przekazania gruntów na rzecz gmin to 
jest codzienna praca i codzienne rozmowy w tym zakresie. O d 2010 roku to zostało m o ż n a 
powiedzieć troszeczkę uszczegółowione dla gmin to jest można powiedzieć pewna trudność, 
dlatego że w poprzednich latach czyl i prawie do końca 2010 roku można było wystąpić o 
przekazanie terenu określić np. na boisko przygotować wypis i wyrys z rejestru gruntu, księgę 
wieczystą, uchwałę Rady wyrażającą zgodę na takie przekazanie nieodpłatne od Agencji, by 
taki grunt przejąć. W akcie notarialnym w tym przypadku zostaje zapisany 10 - letni okres 
korzystania na ten cel. W przypadku niewykorzystania tego gruntu np. na to boisku to wróci z 
powrotem do Agencji. Jeżeli gmina uznała, że nie będzie budowała boiska tylko sprzeda ten 
grunt komercyjnie to wtedy gmina musi zwrócić o aktualną wartość na dzień sprzedaży. 
M ó w i m y tutaj o takim uszczegółowieniu Agencja m o ż e przekazać grunty na cele związane z 
realizacją inwestycji infrastrukturalnej służących wykonywaniu zadań własnych gmin, czyl i 
jeżeli chcielibyśmy wybudować to przysłowiowe boisko to mamy taki zapis, że muszą być 
przeznaczone w planie czyl i prędzej może w studium zagospodarowania przestrzennego b ą d ź 
w planie na cele kultury i kultury fizycznej. Bardzo często i to jest taki podstawowy element, 
że boisko pewnie zostało wykonane lata temu są postawione bramki jest trawiaste na terenie 
agencyjnym, jest wniosek gminy, bo jeżeli jest wniosek sołtysa bądź Radnego to też 
odpowiadamy, ale informujemy że wnioskodawcą może być ten który przejmuje czyli gmina. 
Bardzo często w studium jest zapis że są to grunty przeznaczone na cele rolne i wtedy 
odpowiadamy, że jest niemożliwe przekazanie w tym momencie możemy niejako 
zarezerwować tą działkę powiedzieć że ona mogła być przekazana, ale wtedy kiedy nastąpi ta 
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zgodność czyl i to co jest zapisane w naszej ustawie i w przeznaczeniu studium to może być 
różnie zapisane bo nieraz kultura, kultura fizyczna ale przeznaczona na cele sportowe tak i 
wtedy jest to zgodność i możemy przekazać takie grunty, dodatkowo możemy przekazać na 
własność samorządu grunty pod drogi gminne, bardzo często wydaje się, że działka nie jest 
gminna ale ona takie przeznaczenie posiada. Łączy 2 miejscowości i w tym przypadku nie 
musi być zgodności z przeznaczeniem w studium możemy przekazać wynajęte lokale 
mieszkalne, z których najemca zrezygnował bardzo często to jest też jakaś z kolei blokada dla 
drugiej strony bo chcemy przekazać, najemca, mieszkaniec danej gminy z różnych p o w o d ó w 
nie chce, nie może skorzystać z nabycia takiego lokalu bądź domu możemy nieodpłatnie 
przekazać na rzecz gminy, dlatego że Agencja jest podmiotem która w swoich zadaniach ma 
te cele przejęl iśmy od Państwowego Gospodarstwa przez okres od powstania Agencji 
przekazujemy w województwie posiadamy może jeszcze około 200 takich przypadków więc 
to jest ś ladowa część z 59 tysięcy lokali, które były w Agencji j a nie mówię tylko o 
Szczecinie j a mówię o całej Polsce. M o ż e m y grunty zabudowane budynkami infrastruktury 
technicznej towarzyszące przy budynku mieszkalnym, czyl i mówimy np. o drogach 
osiedlowych. W takim przypadku możemy przekazać dofinansowanie najczęściej do 80% 
zadania, czy l i gmina przejmuje, składa wniosek o remont jeżeli jest w złym stanie 
technicznym o przejęciu możliwe jest zawarcie umowy i dofinansowanie w wysokości 80%, 
ceny po przetargowej. Najpierw wstępnie kosztorysowo, a później po przetargu. Mówiłem o 
tych lokalach mieszkalnych w przypadku złego stanu technicznego m o ż e m y również 
dof inansować tego typu remont nawet do 100% zadania. Generalnie procedura samego 
przekazania nie jest skomplikowana, jeżeli jest wniosek powiedzmy sołtysa do gminy żeby 
jakiś teren przejąć. A jeszcze jeden element który jest ważny m o ż e m y przekazać grunty jeżeli 
gmina nie posiada gruntów w danej miejscowości. Jeżeli chciałaby coś wybudować i nie 
posiada gruntów to wtedy Agencja może przekazać, bo jeżeli są grunty, będą wykorzystane 
na dany cel dobrze położone w miejscowości. W takim przypadku trudno przekazywać 
jeszcze dodatkowo. Natomiast gmina występuje do nas z wnioskiem jeżeli jest to zgodne i 
najlepiej żeby było zaświadczenie ze studium lub z planu analizujemy to poprzez nasze sekcje 
zamiejscowe w tym przypadku sekcja w Nowogardzie. Przedstawiamy opinię, badamy 
dokumenty, prosimy ewentualnie o jakieś dodatkowe wyjaśnienia, jakieś nawet opinie. Tak 
jak m ó w i ł e m zapis w studium jest trudny do rozszyfrowania dla osób to wtedy niezbędna 
jeszcze jest opinia planisty, który to opracowywał. Wracają dokumenty, jeżeli jest zgodność 
to wtedy prosimy jeszcze ewentualnie o uchwalę Rady wyrażającą zgodę, bądź wójt, 
burmistrz posiada upoważnienie uchwałę taką ogólną do tego żeby przejąć to wyrażamy 
zgodę, umawiamy się do notariusza. Jeżeli mówimy o konkretnych przypadkach, które ja 
mam wymienione wykaz z ostatniego czasu np. plac sportowo - rekreacyjny w Cieszynie nie 
zgodny ze studium możliwość przekazania go po zmianie studium. Boisko sportowe Winnik 
również podobny przypadek, też jest niezgodność. Też nie mamy pewności, bez czegoś 
takiego nie m o ż e m y przekazać, ale mówię że staramy się żeby te grunty były dalej w zasobie 
i były dysponowane a one tylko czekają żeby można było je przekazać. Jeżeli są jakieś 
pytania do tej części to później opowiem co jest jeszcze do nabycia w gminie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Panie Dyrektorze, proszę o pytania do tego, co 
Pan powiedział 

Pan Radny Szymko — Pan tutaj coś wspomniał o Mielnie jeszcze jedna działka jest tutaj przy 
jeziorze działka nr 26 i że tak powiem za innego ustroju ta działka była zagospodarowana w 
ten sposób, że tam był asfalt wylany było boisko sportowe ogólnie był dostęp do jeziora. Nie 
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znam szczegółów, jaka tam jest powierzchnia ogółem, część roli i tam jest jeszcze areał 
niewielki chyba 1 ha lasów, żeby nie doszło do tego że Agencja sprzeda i mieszkańcy którzy 
w Mielnie mieszkają nad tym jeziorem nie będą mogli do tego jeziora dojść. A dostaliśmy 
odmowę w temacie przekazania tej działeczki, jeżeli jestem przy głosie to co Przewodniczący 
powiedział, że jest wiele przetargów sprzedaży wcześniej na polecenia Agencji bo były 
wydzielane grunty tym dużym obszarnikom pamiętam po kilkaset powiem na przykładzie 
Zwierzynka wiadomo, kto był i jest udzielane grunty na dzisiaj są sprzedawane i teraz 
dochodzi do tego, że jest grunt do którego nie ma drogi, praktycznie nie ma drogi bo 
teoretycznie droga jest gminna np. z Mie lna do Dobrej C i co wiedzą tzw. droga jabłonkowa 
jest to droga gminna tylko jak ktoś ten grunt kupi to przyjdzie do Pani Burmistrz żeby tą 
drogę udrożnić i wtedy nie wiem czy Agencja ma pieniążki na tego typu działania, bo 
sprzedając grunty na tej drodze, przez kilkadziesiąt łat porosły dosyć grube drzewa są 
nawożone kamienie. Podobnie jest na obrębie Kraśnik za wysypiskiem z tego co wiem droga 
na Dobieszewo na mapie droga jest natomiast w rzeczywistości tej drogi nie ma a właściciel 
prywatny stoi tablica stop nie ma dojazdu do lasu nie ma dojazdu do pół w razie pożaru jest to 
problem. Także czy Agencja ma jakieś środki żeby gminy wspomóc w tym temacie? dziękuję 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, proszę radni, sołtysi, proszę sołtysie 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Mielno — tak się składa, że jestem akurat z Mielna i właśnie 
składaliśmy jeden wniosek o przejęcie terenu pod boisko ale to jest nieaktualne, ponieważ 
młodzież uznała, że dużego boiska nie potrzebują. Skupiliśmy się na terenie przy jeziorze tam 
będzie jakieś około 0,5 ha. Powiem tak, jest odmowa tego. W większości mieszkańcy to są 
ludzie, którzy kiedyś w P G R - ach pracowali i pracowali niektórzy po 30, 40 lat w sumie nic 
nie dostali a górnicy, hutnicy dostali odprawy a oni nie dostali nic, schorowani zostali z 
rękami do kostek tyle dostali od Państwa. Natomiast Agencja Skarbu Państwa nigdy nie 
powinna powstać, bo z automatu ziemie po byłym PGR-ze, powinna przejąć gmina, ale 
pomińmy to, I co teraz ludzie do mnie do sołtysa mówią no jak tyle lat żeśmy pracowali i nic 
żeby nie dostali i teraz nam się żałuje 0,5 ha ziemi, gdzie jest jedyne tylko dojście do jeziora 
bo to jest w zasadzie takie większe bagno, ale to jest jedyne miejsce gdzie ludzie mogą się 
wykąpać i troszeczkę zrelaksować. Teraz jeszcze jedna sprawa dzierżawcy, którzy dzierżawią 
budynki w ogóle cały P G R z budynkami poprzejmowali pałace, pałace niszczeją a pamiętam 
czasy bardzo dobrze jak przejmowali oni, że te pałace były w bardzo dobrym stanie, 
troszeczkę trzeba było zrobić remontu i można było to użytkować czy przeznaczyć na 
cokolwiek. A cwaniaczki poprzejmowali i niszczeją, dlaczego nie ma za to odpowiedzialności 
ja podam u nas przykład Mielno, Sielsko, Mieszewo, Zwierzynek 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Panie sołtysie, bo to jest temat niezwiązany 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Mielno - moment. Zwierzynek zaczął niszczyć zniszczył Mielno, 
Sielsko wziął się za Zwierzynek dobrze, że ten Stokłosa to przejął i to uratował i jeszcze 
został Pan Dżugaj P G R w dobrej jak to jest? co to za gospodarzem jest Agencja Skarbu 
Państwa? i naprawdę proszę rozpatrzyć tą sprawę naszą z Mielna, bo to jest jedyne miejsce 
dojścia do jeziora i naprawdę byliby ludzie wdzięczni Panu jakby załatwił by Pan tą sprawę 
pozytywnie, dziękuję bardzo 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję sołtysie, proszę o następne pytania, bo są jeszcze 

inne miejscowości sołtys Podlipce 
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Pan Stępkowski Sołtys Sołectwa Sarnikierz — to jest sołectwo Sarnikierz, ale m i chodzi o 
Podlipce użytku jemy z pomieszczenia gdzie mamy kapliczkę j u ż ki lka lat jeszcze za czasów 
P G R i teraz jest taka sytuacja czy m o ż e m y wystąpić o przekazanie nam tego pomieszczenia, 
bo to jest jedno pomieszczenie gdzie mamy tą kapliczkę i gdzie ksiądz przyjeżdża do nas na 
msze itd. i teraz kto ma wystąpić gmina czy Parafia 

Przewodniczący Rady Miejskie] - dziękuje sołtysie czy jeszcze jakieś inne, sołtys Cieszyna 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszy no - co się dalej dzieje z tą gorzelnią w Cieszynie, w 
studium zagospodarowania przestrzennego, te przepisy są, jakie są. Dzierżawca nie wykonuje 
tego zgodnie z czym przejął. Tam była gorzelnia, jakby pan wracał do Szczecina, niech pan 
sobie skręci. Tam jest kupa kamieni, już się budynek zawalił o tym było dosyć głośno. Gmina 
pewnie to wysyłała dalej, niech się pan tam przejedzie. Jeżeli nie można tego normalnie 
ludziom przekazać, którzy wnioskują, co jest zgodne ze studium to jak się ma przepis do tego 
że dzierżawca nie wykorzystuje terenu który przejął pod to samo niech mi pan odpowie na to 
pytanie jak się do tego mają przepisy? 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję w Cieszynie chodziło jeszcze o odmowę nabycia 
działki za sklepem 

Pan Rata Sołtys Sołectwa Cieszy no - to jest ta sama działka 

Przewodniczący Rady Miejskiej - to jest ta sama działka 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszy no - to nie jest zgodne ze studium użytkowana 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Radna Górniak proszę 

Pani Radna Górniak - j a mam takie pytanie są oczywiście budynki na terenach należących 
do Agencji Nieruchomości Rolnych jest budynek w Sielsku jest z takiej jakby obory po 
którym stoi tylko mur. Wiadomo upływ czasu, ale i ludzie którzy pomogli, że została tylko 
ściana i to zagraża po prostu może runąć na jezdnię. Agencja bardzo dużo chwali się, ile to 
pieniędzy pozyskuje czy w przypadkach zagrożenia można by było ten mur po prostu 
zabezpieczyć? Przecież dla Agencji nie byłyby to jakieś ogromne kwoty muru kamiennego, a 
kawałek natomiast to jest mur ceglany, a cegła wiadomo poniemiecka jest nawet ładna ale 
chodzi o to że są takie sytuacje że walący się ten mur stwarza zagrożenia czy jest możliwość 
żeby po prostu go zabezpieczyć? Gdzie skierować wniosek? gdzie się zwrócić? 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuje Radnej Górniak, proszę jeszcze o pytania w 
temacie odmowy nabycia ziemi od agencji dla potrzeby gminy. Proszę Panie Dyrektorze 
m o ż e w tej chwil i ustosunkuje się 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - j a 
odpowiem w sprawie przekazania gruntów. Nie można porównać i odpowiedzieć, że 
powiedzmy nie przekazaniem dla mieszkańców terenów po P G R - owskich jest 
równoznaczne z tym, że dzierżawca zdewastował jakieś obiekty to nie jest to samo. 
Dzierżawca ma u m o w ę jest zapisane w umowie jakie ma prawa jakie ma obowiązki 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszy no - z tego co tam się dzieje, to wynika, że nie ma żadnych 
obowiązków 
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Pan Korcz Sołtys Sołectwa Mielno - Pan chyba nie wie jakie budynki zniszczyli, które mogły 

stać 

Pan Krzysztof Fidosz — Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie -

natomiast jeżel i m ó w i m y żeby przekazać ten teren nad jeziorem jeżeli jest jedynym dojściem, 

gdyby była nawet działka sprzedana to nie ma możliwości komukolwiek zakazania wejścia na 

teren. A l e m ó w i m y o tym, że np. plaża, coś w tym rodzaju 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Mielno - no jest molo 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - to tak jak 
powiedziałem musi być to zadanie własne i musi być ta zgodność żeby można było 
przekazać, bo Pan mówi tak dosyć lekko ja rozumiem ludzie pracowali w gospodarstwach ale 
nie ma czegoś takiego proszę dostaniecie ten teren 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Miełno - to się nie pisze pisma, że odmownie tylko się pisze że 
wymogi są takie i siakie, te wymogi spełnicie to przekażemy a nie że nie 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - my 
m o ż e m y pomóc, korespondencję przejrzeć 

Pani Sekretarz - wymogi są Panie Sołtysie nie mniej jednak wiąże się to ze zmianą studium 

co wiadomo, że tego nie zrobi się od razu 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Mielno - dobrze czy to jest jakiś problem 10,15 letni? zmiany 

studium? ile to może trwać? 

Pani Sekretarz - no ki lka lat 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Miełno — no nie wiem trzy lata 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Miełno - trzy lata a j a wniosek złożyłem ponad 5 lat temu 

Pani Sekretarz — wszystko kosztuje ostatnio mieliśmy zmianę w studium 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Mielno - wie Pani to się informuje bo ludzie do mnie pretensje 

mają 

Pani Sekretarz - nie panie Sołtysie była mowa, że wiąże się to zmianą studium, kiedyś było 
że decyzja o warunkach zabudowy Państwo żeście akceptowali ten tryb uproszczony na ten 
moment i w pismach to przychodzi nie wiem czy kserokopie Pan dostał 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Mielno - dostałem taką odpowiedz, że agencja nie wyraża zgody i 

to wszystko 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - sołtys nie 
może prze jąć gruntów ja proponuję żeby Pan podjął działanie. Niech Pan zawnioskuje 
ponownie do gminy, nie wiem może od 5 lat ten zapis się zmienił i jakieś możliwości są. W 
poprzednim roku był tez problem z przekazaniem gruntu pod cmentarz bądź też gruntów 
gdzie są cmentarze nawet gdzie są takie jakieś powojenne. W tej chwil i już jest możliwość i ja 
szanuję tą pracę, pracę ludzi i mówię, że jeżeli jest taka możl iwość to te grunty przekazujemy. 
Tu przeszliśmy do nieruchomości które przeznaczamy do sprzedaży w tej chwili to kierunek 
jest określony w pierwszej kolejności to mamy gospodarstwa rodzinne do 30 ha, czyli 
przetargi ograniczone ofertowe. Takie w tej chwili się zdarzają z tego co widziałem i taka jest 
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praktyka od wielu lat, że w gminie są wywieszane ogłoszenia więc cała ta procedura tych 
ogłoszeń jest. U Państwa tych gospodarstw powyżej 400 ha było dosyć sporo, wróciło 
również dużo. W tej chwili tak w skrócie obliczając i mówiąc o tych, które się odbyły to 
około 350 ha w części to są wnioski o rozłożenia na raty bo jeśl i istnieje możliwość nabycia 
ratalnego. Jeżeli mówimy o przetargach ograniczonych to min 10 % wpłaty pozostała kwota 
m o ż e być rozłożona jeszcze na 14 lat te 10 % to powiedzmy to jest 1 rata. W przetargach 
ograniczonych wadium jest 5 % wiec, jeżeli jest decyzja o rozłożeniu na raty to wpłacamy 5 
% to wtedy m o ż e m y zawrzeć umowę notarialną na różnych etapach ogłoszenia o przetargu. 
W tej chwil i są takie już w których są terminy składania ofert. N a wykazach czyli te które są 
przygotowane w najbliższym czasie do ogłoszenia przetargu takie gdzieś tam które zostały 
odwołane przez Izby Rolnicze z różnych p o w o d ó w tj. 1 000 ha więc powiedzmy w okresie 
pół roku najbliższych 6 miesięcy będzie 3000 ha przeznaczonych do sprzedaży. W pierwszej 
kolejności przetarg ograniczony, bądź ograniczony ofertowy jeżeli będzie wniosek 
Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej na pewno też wszystko nie odnajdzie swoich nabywców 
w następnej kolejności są przetargi, mogą być ponowione przetargi ograniczone a jeśl i nie to 
przetargi nieograniczone. To w tym temacie, tych gruntów jest znacznie więcej, bo one są 
gdzieś tam, drobniejsze, które nie są przygotowane. 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - będzie j eszcze pytanie, proszę radny 

Radny Szymko — ja mam jeszcze pytanie w temacie gruntów 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie -

przepraszam nie odpowiedziałem w temacie tych dróg 

Pan Radny Szymko - pieniędzy 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie -

m ó w i ł e m o pieniądzach na drogi osiedlowe, wewnętrzne, jeżeli mówimy o tym, że jest droga 
gminna my m o ż e m y dofinansować remont takiej drogi. Jeżeli przygotowujemy nieruchomość 
do sprzedaży to oczywiście badamy czy jest dostęp do drogi publicznej, czy ona jest w pełni z 
nawierzchnią, chodnikami itd. to jest trudno myślę, że wiele gruntów nie tylko agencyjnych 
tak jak Pan tutaj wskazał one wróciły od dzierżawców i zostały podzielone na mniejsze 
działki i wtedy do dużej dziatki dojazd mógłby być z imiej strony 

Radny Szymko - to są typowo polne drogi tzw. które są gminne 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - polne 
drogi to j u ż jest fundusz od Marszałka na remonty dróg. M y absolutnie nie m o ż e m y 
przekazać środków na drogę gminną tylko wewnątrz osiedlową która nie ma charakteru drogi 
gminnej to jest możliwość. N a przyszły rok chyba 60 min przeznaczamy w całej Polsce 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję 

Pan Stępkowski Sołtys Sołectwa Sarnikierz - j a mam jeszcze pytanie odnośnie naszej 
kapliczki 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - odnośnie 
tej kapliczki to ja proponuję żeby z wnioskiem wystąpiła parafia 

Pan Stępkowski Sołtys Sołectwa Sarnikierz - parafia? 
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Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - tak 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę sołtysie jeszcze raz 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Mielno - u nas jest taka sprawa, że mieszkańcy obawiają się że 

kiedyś ta działka zostanie wystawiona na przetarg i po prostu ktoś j a kupi, tak było w 

Trzebawiu prywatnie wziął ktoś i prywatnie nikt nie wstępu 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - j a 
powiem jeszcze w uzupełnieniu, bo jeszcze o tym nie mówiłem, że w odpowiedzi na 
korespondencję wskazujemy, że może gmina nabyć tą działkę. M o ż e taniej jest kupić działkę 
od Agencj i niż zmieniać studium 

Przewodniczący Rady Miejskiej — za złotówkę? 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - nie tak 
jak to się odbywa, nie ma takiej opcji żeby za złotówkę kupić i powiedzieć, że ona jest 

wyceniona tak symbolicznie za złotówkę 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Miełno - wszystko się zgadza tylko moja rola się kończy na 

złożeniu wniosku koniec 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie ~ j a 
rozumiem, to jest decyzja może w tym przypadku Pani Burmistrz przedstawić Radzie czy 
wyraża zgodę na nabycie działki i wtedy może być odpowiedź do nas, że proszę przygotować 
decyzję że jesteście gotowi do nabycia 

Pan Korcz sołtys Sołectwa Miełno - to mnie Pan podbudował 

Pani Sekretarz - tak tylko Panie Dyrektorze jest to przetarg nieograniczony, więc nie ma 

gwarancji że nie staną inne osoby, które będą się biły dalej 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Mielno - nam chodzi o to, żeby ktoś obcy tego nie kupił 

Pani Sekretarz - dlatego m ó w i ę jak Agencja ogłosi przetarg, przetarg jest nieograniczony na 

nasz wniosek i stanie prywatny podmiot, stanie gmina i jeszcze ktoś i będziemy cenę 

windować 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Miełno - i pies jest pogrzebany 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - nie 
ukrywajmy, że tych gruntów jest sporo i nie wszystkie grunty się sprzedają także taka 
możliwość też istnieje, nie zmieniamy studium bo nie mamy środków, nie przewidujemy w 
najbliższych latach to żeby ona gdzieś że tak powiem nie była odłożona tylko gmina nabywa 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Miełno - a jaka jest gwarancja, że jak zmienimy studium to 

dostaniemy to 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - tak jak 
Pan mówił 5 lat temu był wniosek trzeba teraz ponowić mimo, że np. nie ma zgodności tak. 
M a m y zapisaną listę terenów, o które wnioskują gminy i one przeważnie są odłożone chyba, 
że jest odpowiedź że nie jes teśmy zainteresowani m o ż n a ją wystawić do sprzedaży i tyle 
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Pan Korcz Sołtys Sołectwa Mielno - a j a mam jeszcze jedno pytanie w kwestii dzierżawy. 
C z y jest taka możl iwość wydzierżawiania gruntów od Agencji ? 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - jest taka 
możliwość, bo tutaj tylko mówiliśmy o sprzedaży, natomiast my grunty wydzierżawiamy 
najczęściej w takim przypadku jeśli nie można przeznaczyć ich do sprzedaży jest wniosek 
Pana o to żeby ją wydzierżawić np. do przyszłego roku. Więc nie można przygotować do 
sprzedaży np. przeznaczenie, w studium jest w tej chwili w opracowaniu tak, to już jest 
blokada. Działka jest wyceniona trzeba zrobić aktualizację w geodezji powierzchni 
przeznaczamy ją do dzierżawy można ją uprawiać wnioskować o dopłaty bezpośrednio. 
Najlepiej nie wchodzić bez umowy 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Miełno - a czy po tym okresie roku czasu jest prawo pieiwokupu 
czy nie? 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - prawo 
pierwokupu jest wtedy, gdy grunt jest dzierżawiony co najmniej trzy lata. Natomiast 
będziemy też przeznaczać w dzierżawę grunty na dłuższe okresy czyli takie, które umożliwią. 
Natomiast to, że Pan dzierżawi 3 lata to też bardzo często jest tak, że to przeznaczenie jeżeli 
cała działka byłaby pod rekreację nad jeziorem to Pan jej nie kupi, my odmówimy. Natomiast 
jeżeli umowa jest co najmniej trzy lata grunt rolny wniosek i przygotowujemy do sprzedaży 
b ezprzetargo wej 

Pani Burmistrz - a jaka by była Państwa odpowiedź gdyby gmina zwróciła się do Was z 
wnioskiem o użyczenie danej nieruchomości nieodpłatnie do czasu zmiany studium? 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - takie 
wnioski są kierowane tak jak tutaj, jeżeli mamy przypadek basenu P P O Ż w Sielsku jest 
zawarta umowa użyczenia i prośba o przedłużeniu umowy, myślę że tutaj m o ż e być problem 
z przedłużeniem umowy użyczenia bo jest zawarta chyba na 16 lat i to jest chyba 
wystarczający czas żeby zmienić to studium żeby doprowadzić do zgodności. Natomiast w tej 
chwil i jest sytuacja taka, że zgody na użyczenie czyli nieodpłatne są wtedy, kiedy Agencja 
ponosi jakieś koszty, czyli np. budynek czy ochrona tego budynku wiec możl iwa byłaby 
zgoda na użyczenie. Natomiast, jeżeli mówimy że boisko to raczej zgody na użyczenie 
nieodpłatne nie będzie 

Pani Burmistrz - ale koszty Agencja ponosi, bo musi gminie podatek płacić 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - myślę, że 
gmina też nie wiele gruntów jest wliczanych komuś innemu, sąsiedniej gminie nieodpłatnie. 
Tutaj j u ż się przyglądają, dlaczego została nie wydzierżawiona działka tylko do czasu 
przeznaczenia w studium i przejęcia przez gminę. M y m o ż e m y wydzierżawić. Umowy 
użyczenia zależne są także od podziału 

Pani Burmistrz - a czy stosujecie Państwo ustanowienie służebności? 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - to zależy 
jaka służebność jest 

Pani Burmistrz — przejścia dla mieszkańców żeby tam mogli być żeby mogli tam przejść do 
jeziora dostać się 
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Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - ale to 

musi być jakiś konkretny cel 

Pani Burmistrz - ale ja wytłumaczę l inia brzegowa nie m o ż e być zagrodzona dostęp do 
terenu bezpośrednio przyległego do tafli wody nie może być mniejsze niż określone tam 
metry. I teraz tam żeby się do tego kawałka nieruchomości dostać czyl i trzeba by było przejść 
przez tą działkę, która należy do Was i służebność przechodu dla każdo wczesnych 
mieszkańców gminy 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie — ale to nie 
wymaga prawo wodne 

Pani Burmistrz - prawo wodne owszem, ale jak się dostać do tego terenu jeśli ktoś ogrodzi 
swoją nieruchomość nie do l in i i brzegowej ale np. na granicy jest następna działka nie ma 
nijak dotrzeć chyba, że z powietrza i od wody 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - wchodzimy w szczegóły 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Miełno-ja chciałem zadać jeszcze jedno pytanie 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - Panie sołtysie proszę 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Miełno - to czyli tak Sielsko wydzierżawiło kawałek ternu tam 
molo zrobili i plaże sobie zrobili 

Pani Sekretarz - to nie jest Agencji 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Mielno - to nie jest Agencj i 

Pani Sekretarz — Zarząd Melioracj i Gospodarki Wodnej 

Pan Szymko - jeszcze mam pytanie mówił pan Dyrektor o gruntach. C z y są takie grunty 

które by się nadawały do zalesień na terenie Gminy Węgorzyno. Jeżeli tak to ile, i czy o tym 

są informowane Nadleśnictwa 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - j a 
powiem tak, że nadleśnictwa mają swoje plany zalesień itd. Natomiast żeby przekazać dla 
Nadleśnictwa grunt kiedyś było łatwiej . Zmieniono troszeczkę zasady musi być w studium, że 
to zalesienie. Nadleśnictwo występuje do Starosty o wydanie decyzji o warunkach zabudowy 
o zalesienie konkretnego terenu, jeżeli jest ten teren przeznaczony pod zalesienie nie jest 
gruntem rolnym, może być słaby klasowo ale nie jest gruntem rolnym tylko przeznaczone pod 
zalesienie to wtedy m o ż e m y przekazać grunty dla Nadleśnictwa. Nadal tak naprawdę od 
początku Agencj i jest zapisane, że można wystąpić o przeznaczenie ha pod zalesienie. M u s i 
być bezrobotny na dzień składania wniosku, musi spełniać określone kryteria i wtedy 
m o ż e m y przekazać również pod zalesienia 

Przewodniczący Rady Miejskiej - może ostatnie pytanie 

Pan Białek Sołtys Sołectwa Lesięcin - ja odnośnie naszego pałacu w l.esięcinie to jest teren 
Wasz Agencj i Rolnej na tym znajduje się studnia tzw. piwnica lodowa. Ona nie jest 
zabezpieczona to jest dół ki lka metrów w ziemię poza tym ten pałac tak samo oprócz tego są 
tereny na sołectwie agencyjne i nikt się tym nie zajmuje. N i e zajmuje się w kwestii koszenia 
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trawy robimy to sami z funduszu sołeckiego co teoretycznie tego nie powinniśmy robić jak to 
jest na środku wioski to jak to ma zostać? 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - w tym 
przypadku to są pozostałości po pałacu 

Pan Białek Sołtys Sołectwa Lesięcin - to jest akurat przed pałacem jak się dojeżdża po prawej 
stronie 

Pan Krzysztof Fidosz — Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - teraz 
m ó w i m y o obiekcie teren jest przygotowany do sprzedaży 

Pan Białek Sołtys Sołectwa Lesięcin — dobrze, ale wie Pan był dzierżawca i dzierżawca 
powinien ten a oni to zdewastowali, dzierżawca to zdewastował całą kuźnię która była. 
wszystkie urządzenia które były w kuźni teraz są tylko ściany a wszystko wywiózł 
dzierżawca. Agencja nie ma żadnej odpowiedzialności 

Pan Krzysztof Fidosz — Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie — wiadomo 
jaki był dzierżawca i wiadomo jakie są losy i odebranie przez Komornika terenu w tym roku 
różne tez tam były sytuacje z dojeżdżaniem do gruntu. Po tym jak Agencja przejęła można 
powiedzieć, że przygotowujemy te grunty do sprzedaży. Część gruntów jest już po 
przetargach część gruntów będzie wystawianych w kolejnym czasie z uwagi ze też jednego 
dnia nie można zrobić przetargu na 18 działek 20 ha są rolnicy, którzy chcą kupić więcej niż 
jedną działkę jednego dnia. Z uwagi na procedury ten okres jest wydłużony. Natomiast 
szanuje to ze gdzieś w środku wsi sołectwo się do tego przymierza natomiast jeżeli są wnioski 
nawet sołtysa do nas w tym przypadku do sekcji zamiejscowej w Nowogardzie to również 
wykonujemy koszenie terenów. Więc jakby fundusz sołecki będzie większy to my wykonamy 
te prace. N i e ma w każdej miejscowości pracownika agencji, jest ich coraz mniej żeby 
pilnowali czy ta trawa j u ż urosła czy nie. Pan jest sołtysem, zgłasza pan do kierownika w 
Nowogardzie on otrzymuje środki wybiera wykonawcę 

Przewodniczący Rady Miejskiej — radna Kamińska 

Pani Radna Kamińska - j a mam pytanie w związku z tym że na tej sali przynajmniej ten 
temat był bardzo często, powracał ogólnopolski temat słupów, bo to co Pan powiedział o tym 
polu że kupicie. Jak możecie kupić, jakie ograniczenia są prowadzone. I teraz mam takie 
pytanie, bo gmina nie może, bo weszły tam jakieś ograniczenia nabyć tego bezpośrednio musi 
się to najpierw w studium to wszystko pokrywać dopiero przekazujecie to gminie. M a m 
pytanie wprost jakie są zabezpieczenia przed tym, żeby słupy nie kupowały? 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - kto to 
jest? 

Pani Radna Kamińska — są to osoby podstawione. Pan dobrze wie o k im ja mówię, osoby 
które nie mają wcale na celu uprawy tej ziemi tylko po prostu kupują, żeby ja za chwilę 
zwrócić i teraz wiemy że agencja w tym brała udział i teraz po prostu pytam, bo w stosunku 
do gminy macie jakieś? dlatego pytam się jak zwykły rolnik, Pan mówi sprawdzany jest czy 
są osoby, które są wprowadzane do kupna ziemi po to tylko żeby tą ziemię wyprowadzić 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Mielno - a słup Panie Dyrektorze to jest tzw. Polski Niemiec 
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Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie - już 

odpowiem w 2011 roku były przetargi ograniczone, w których sprzedaliśmy nieruchomości 
powiedzmy raz na pół roku są weryfikowane. O d 2011 roku jest k i lka przypadków, które 
zostały zgłoszone do prokuratury, były zgłaszane uwagi do przetargów mimo tego te osoby 
wygrały przetargi podpisano akty notarialne 

Pani Radna Kamińska - o to mi chodzi 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie — można 
było mieć do nich, że tak powiem nie sprzedać tych nieruchomości wtedy mają roszczenie do 
Agencj i natomiast sprawy były skierowane do Prokuratury, trafiły też bardzo często do Sądu 
są w trakcie, więc mamy akty notarialne. Natomiast od 18 stycznia 2013 roku Pan Prezes 
wprowadził zarządzenie, które dotyczą pracowników dot. sprzedaży obostrzenia, które 
przystępują do przetargu kupując działkę są wpisane do aktu notarialnego czyli 10 letni 
obowiązek osobistego prowadzenia. W przypadku odsprzedaży 40% kary do Agencj i itd. Te 
grunty nie są sprzedawane 

Pani Radna Kamińska - czy l i to powstrzymało? 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie -

pojedyncze przypadki tak. Natomiast dzisiaj ogłaszamy kolejny przetarg, jakiś rolnik składa 
dokumenty, spełnia kryteria, bo mieszka na terenie danej gminy bądź gminy bezpośrednio 
sąsiadującej, posiada gospodarstwo itd. grunty, ale są Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej 
członkowie, którzy siadają też w komisjach przetargowych mają takie uwagi, albo w trakcie 
procedury są wyjaśnianie jakieś sygnały i taki przetarg się odbywa, bo są pomówienia, albo 
taki przetarg jest odwołany i ponownie ogłaszany przetarg ofertowy. Jeszcze bardziej 
preferuje rolników, którzy mają sąsiednią nieruchomość, jednym z kryteriów jest odległość 
gospodarstwa od działki czyl i mamy dwóch rolników jeden mieszka 5 km drugi mieszka 15 
k m to ten który mieszka 5 k m ma więcej punktów za to że jest blisko i pozostałe jaką cenę 
zaoferuje czy nabywał wcześniej grunty od agencji, preferujemy takich którzy jeszcze nie 
nabywali czyl i jeżeli ktoś jeszcze nie nabył 1 ha dzierżawy to ma punkt. To hasło się tutaj 
jakby kurczy nie ma odsprzedaży, bo są te obostrzenia wpisane a aktach 

Radna Kamińska - to się bardzo cieszę 

Pan Krzysztof Fidosz - Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie — po takim 
badaniu szczegółowym po tych sprzedażach albo przekazaniach do tych spółek to w 
przypadku gruntów agencyjnych 

Pani Radna Kamińska - dobrze dziękuję bardzo 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze będę powoli kończył dyskusję, bo to jest temat 
praktycznie na spotkanie z rolnikami i w szerszym gronie i dyskusja to poszerzona, Dyrektor 
może nie wie ale na tej sali Radni zajmowali się skargami w związku z osobistym 
prowadzeniem gospodarstwa. Pani Burmistrz całą procedurę sprawdzenia o osobistym 
prowadzeniu gospodarstwa przeszła i raz i drugi i trzeci a sądy takie są że wystarczy że wydał 
dyspozycję mieszka 15 k m dalej on osobiście powiedział co zasiać, osobiste prowadzenie 
gospodarstwa to jest takie niezbyt dokładne określenie osobiste to pracuję z tego żyje, żyje z 
czego innego a podaje osobiste prowadzenie gospodarstwa rozpatrywaliśmy skargę sołtysi 
wiedzą z jakiego rejonu, się dziwię ze ten pan w tej chwil i w przetargach nie startuje te 
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ograniczenia które wprowadzono w przetargach ofertowych jego jak gdyby nie ma i nie ma 
wielu innych co to radna powiedział słupów jak to określić ale to wszystko spadło na kark Izb 
Rolniczych i praktycznie czasami wygląda że my mamy cenzurować my rolników znamy 
wiemy co jest jako Izba Rolnicza i myślę, że w tym kierunku izba niech idzie nie Izba 
Agencja idzie niech tyle nie ogranicz rolnicy w przetargach też nie dają najniższej ceny. Też 
jestem sam nieraz zdziwiony, bo te ceny są drogie tej ziemi w rozumieniu potocznym 36 tys. 
za hektar kiedy to ta ziemia się spłaci nie wiadomo jak długo będą dopłaty z U n i i , ale to jest 
wola rolnika taką wybiera drogę ale trochę mnie nie pokoi że Pan Dyrektor tak trochę 
sztywno mówi o tych przepisach, że nie można nie dać powiem tak przepisy takie są bo tak w 
tej chwil i ustalono prawa do 2010 roku można było. Teraz nie m o ż n a Izba Rolnicza i Zarząd 
na wszystkie wnioski gmin, które służą dla lokalnej społeczności na boiska na cmentarze na 
potrzeby lokalne daje z reguły pozytywną opinię z reguły daje 100% pozytywną opinię jest 
takie to Mielno Radny mówi tam było wyasfaltowane boisko to zarastało te chaszcze zarosło 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Mielno - nie zarosło jest skoszone 

Przewodniczący Rady Miejskiej - na tych gruntach które chcemy wsiąść w Sielsku gmina jak 
to wzięła w użyczenie zrobiono ładną sadzawkę ten grunt który będzie przejęty myślę ,że 
będzie przejęty myślę, że Dyrektor dołoży starań żeby to Miełno też przejąć, bo mówię jest 
dużo gruntów które żeśmy przejęli, nieruchomości ale są takie przypadki że naprawdę jest 
potrzeba myślę, że wspólnie z Urzędem i Panią Burmistrz Panie Dyrektorze przy 
błogosławieństwie Izby musicie coś zrobić przepisy po to są, żeby je zmieniać w Warszawie 
rozmawiać i jeździć, bo my na ulicy nie załatwimy wszystkiego. Trochę zależy żeby w tej 
Warszawie powiedzieć, że jest to niezbędne mimo że ustawa gwarantuje Pani Burmistrz 
m ó w i coś o użyczeniu, mówi dyrektor że nie da rady przedłużyć to musi być normalne to nie 
jest jakieś widzi misie mieszkańców to trzeba jak gdyby no nie załatwić, bo w starym 
systemie się załatwiało trzeba to rozwiązać nie można za jakiś czas będzie można trzeba 
zrobić żeby było można 

Pan Krzysztof Fidosz — Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego ANR w Szczecinie — umowa 
użyczenia jest zawarta na 5 lat, do 2016 roku więc jakiś czas trwa i jeszcze będzie trwała 
jeszcze mamy 2 lata. Natomiast ja powiem tak, do oddziału Dyrektor m o ż e skierować do 
Pana Prezesa wniosek, który będzie zaakceptowany, a nie, że skierować i powiedzieć niech 
Pan podejmie decyzję są pewne zasady określone i tak to się odbywa. Ja czuję się 
odpowiedzialny, że jeżeli rozmawiamy a j u ż współpracujemy troszeczkę, ja chyba byłem tutaj 
u państwa ze 4 lata temu Pani burmistrz była Przewodnicząca Rady tak było? wiec 
przekazujemy, to co jest możliwe co jest w ramach tego obowiązującego prawa, bo trudno 
mówić, że będziemy się starali żeby to co jest możl iwe przekazać 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję Panie Dyrektorze, Radny Sadurek 

Radny Sadurek - wniosek formalny o przerwę dłuższą niż długość papierosa 

Przewodniczący Rady Miejskiej - tak się zbiegło ze chciałem podziękować Panu 
Dyrektorowi za wystąpienie, bo dyskusji już nie przewidywałem a wniosek Pana Radnego nie 
będę poddawał pod głosowanie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — ogłosił przerwę. 

- Po przerwie Pani Burmistrz nie powróciła na sale obrad -
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Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do realizacji naszego porządku obrad mamy 

teraz trzy uchwały, takie smutne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia 
mandatu radnego, uchwała dot. Radnego Andrzeja Raj projekt druk nr 2. Według ustawy 
istnieje taki obowiązek, Rada musi taką uchwałę podjąć 

Pytań i uwag nie zgłoszono 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 1 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się -1 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXXVIII/349/2014 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 28 sierpnia 2014 roku 

w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego 

(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia 

mandatu radnego, uchwała dot. Radnej K a m i l i Madajczyk -projekt druk nr 3 

Pan Radny Cierpisz — ja mam pytanie czy wcześniej była jakaś rozmowa prowadzona? 

Przewodniczący Rady Miejskiej — cała procedura, która jest wymagana została zachowana. 

Została wezwana do złożenia oświadczenia majątkowego. Więcej w drodze formalnej nie 

należało wykonać. Rozmowa prywatna też była 

Pytań i uwag więcej nie zgłoszono 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 
głosowało: 
Z a - 9 
Przeciw — 1 
Wstrzymało się — 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXXVIII/350/2014 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 28 sierpnia 2014 roku 

w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego 

(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia 
mandatu radnego, uchwała dot. Radnej Barbary Pietrusz - dodatkowy projekt uchwały druk 

nr 2a 
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Pytań i uwag więcej nie zgłoszono 

W wyniku glosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 1 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXXVTII/351/2014 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 28 sierpnia 2014 roku 

w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego 

(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 
G m i n y Węgorzyno na rok 2014 - projekt druk nr 4 

- Pani Burmistrz powróciła na salę obrad -

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że jes teśmy przy projekcie uchwały w 
sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2014 

Pani Burmistrz - jeśli mogę to częściowo już nawiązywałam kilkukrotnie w dzisiejszym 
wystąpieniu do tej uchwały. Jeśli byłyby jakieś pytania to bardzo proszę czy do mnie, czy do 
Pani Skarbnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej - poproszę o pytania, proszę przewodniczący komisji 

Pan Jan Szymko — Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

Pytań i uwag więcej nie zgłoszono 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 0 
Przeciw — 0 
Wstrzymało się — 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXXVOI/352/2014 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 28 sierpnia 2014 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2014 

(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 
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Przewodniczący Rady Miejskiej — przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2014-2021- projekt druk nr 5, proszę Pani 

Radna Górniak 

Pani Radna Górniak — takie tabeleczki, nie jestem w stanie czytać, nie jestem w stanie 
p o d e j m o w a ć decyzji: za, przeciw, nie rozczytam się co tam jest 

Przewodniczący Rady Miejskiej — Pani Skarbnik jak to można inaczej rozwiązać? 

Pani Skarbnik - ja bez okularów widzę 

Przewodniczący Rady Miejskiej - uwaga, bo faktycznie tak jest 

Pani Sekretarz - możemy dodatkowo na formacie A 4 drukować 

Pan Radny Nowacki — przecież może Pani sobie przyjść do urzędu powiększyć 

Pan Radny Zieliński - w internecie też jest dostępne 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę . to bez dyskusji bo nie udzieliłem głosu 

Pani Radna Sławska — można to np. na 4 kartkach zrobić a nie na 2 

Pani Sekretarz - dobrze ten załącznik na formacie A 4 będzie dołączany osobno 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o pytania do treści tej że uchwały, proszę 

stanowisko komisji 

Pytań i uwag więcej nie zgłoszono 

Pan Jan Szymko - Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

Pani Radna Górniak - ja mam jeszcze taką jedną uwagę, jeżeli Państwo spotykacie się na 

komisjach, dyskutujecie to wiecie jak to jest i w ogóle. Janie jestem na komisjach więc jest 

m i trudniej podejmować decyzje niż Państwu gdzie przychodzicie i spotykacie się. Ja chcę 

żeby było to czytelne jak również, sołtysi też otrzymują, nie wszyscy mają intemety i szukają 

po internetach to nie jest tylko dla mojej wygody ale myślę, że dla innych również 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnej 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 
głosowało: 
Z a - 9 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXXVITI/353/2014 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 28 sierpnia 2014 roku 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno 

na lata 2014-2021 
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( u c h w a ł a stanowi z a ł ą c z n i k nr 10 do niniejszego p r o t o k o ł u ) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przedstawił projekt uchwały w sprawie prz j j ęc ia środków 
z Funduszu Spójności (FS) na realizację przedsięwzięcia pn. „Plan gospodarki niskoemisyjnej 
Gminy Węgorzyno" - projekt drak nr 6, może ktoś by chciał o coś zapytać, albo coś dodać 

Pytań i uwag więcej nie zgłoszono 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o stanowisko komisji 

Pan Jan Szymko - Przewodn iczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany 
uchwały N r XI/113/2011 z 30 listopada 2011 roku w sprawie określenia trybu udzielania i 
rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania 
przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawne na terenie Gminy Węgorzyno 
oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania - projekt druk nr 7, Pani 
Burmistrz 

Pani Burmistrz — Szanowni Radni, bardzo proszę wprowadzić autopoprawkę do tego projektu 
uchwały małą korektą przy numerze, tam została wpisana numeracja, która jest niewłaściwa 
więc proszę o wykreślenie. I w treści w §1 po nazwie, po tytule uchwały bardzo bym prosiła o 
wprowadzenie miejsca publikacji tej uchwały, czyli w nawiasie Dziennik Urzędowy 
Województwa Zachodniopomorskiego Nr 197, poz. 3293 z ewentualnymi zmianami jeśli były 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję czy są inne uwagi? 

Pytań i uwag więcej nie zgłoszono 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - proszę o stanowisko komisji 

Pan Jan Szymko - Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

Strona 25 z 36 



W wyniku glosowania jawnego za uchwałą wraz z autopoprawką Pani Burmistrz na 
ogólną l iczbę obecnych na sali obrad 12 radnych glosowało: 
Z a - 1 0 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXXVTII/355/2014 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 28 sierpnia 2014 roku 

w sprawie zmiany uchwały Nr XI/113/2011 z 30 listopada 2011 roku w sprawie określenia 
trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz innych form 
wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawne na terenie 
Gminy Węgorzyno oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania 

(uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na wydzierżawienie na okres 10 lat działki nr 37 o pow. 1,22 ha, w obrębie ewidencyjnym 
Połchowo, gmina Węgorzyno - projekt druk nr 8, proszę o pytania do treści tejże uchwały 
Pani Burmistrz, proszę Radna Sławska 

Pani Radna Sławska - widzę, że ta działka jest w Runowie tutaj pisze że to będzie na jagody 
czy to będzie w jakiś sposób nadzorowane, że to będzie tak rolniczo na jagody? 

Przewodn iczący Rady Miejskiej — dziękuję Radnej, Pani Burmistrz czy chciała Pani zabrać 

głos? 

Pani Burmistrz - j a tylko chciałam powiedzieć dlaczego pojawił się projekt uchwały. W 
związku z tym że Burmistrz ma prawo wydzierżawiać, ale tylko na okres do 3 lat. Wszystko 
powyżej 3 lat musze mieć zgodę Państwa Radnych. W związku z tym, że zainteresowana 
osoba zwróciła się o wydzierżawienie na 10 lat to musi zostać podjęta taka uchwała żeby 
można było podpisać umowę dzierżawy. A dlaczego na dłuższy okres, ponieważ przyszły 
dzierżawca chce uprawiać rośliny wieloletnie nie jednoroczne i stąd jego prośba, żeby na 
dłuższy okres 

Przewodniczący Rady Miejskiej - a Pani Burmistrz a to co pytała radna? a jak nie będzie tam 

jagód? 

Pani Burmistrz — w uchwale mamy napisane, że wyłącznie pod uprawę różnego rodzaju jagód 
jadalnych więc ten zapis również musi się pojawić w umowie, jeśli będzie uprawiane czy 
wykorzystywana nieruchomość niezgodnie z przeznaczeniem i celem na który została zawarta 
umowa to są konsekwencje 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję 

Pani Radna Sławka — jeszcze jedno pytanie mam, przepraszam, że tak sobie teraz żartuję, 
teraz m i tak wpadło do głowy, bo tam przecież były te bagna i tam woda z pól schodziła. Jeżeli 
to jest w trzcinach ja wiem, że tam właśnie były te rowy odwadnia jące w tych trzcinach i teraz 
jak to będzie? czy oni to oczyszczą czy zasypią? 
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Pani Burmistrz — nie mogą 

Pani Radna Sławska - my sobie teraz trochę żartujemy ale to są odwadniające pola tam część 
melioracji to była już zakopana i połamane te dreny były bo wiem, że tam ciągle były 
problemy z tą drenarką 

Pani Sekretarz - nie wiemy czy przyszły dzierżawca ma świadomość co tam jest? 

Pani Radna Sławska — to powinno być drożne, bo tam ciągle jest woda stojąca 

Przewodniczący Rady Miejskiej - jeżeli w rejestrze gruntów jest rów to nie ma prawa zmienić 
jego przeznaczenia, proszę o stanowisko komisji 

Pan Jan Szymko — Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

Pytań i uwag więcej nie zgłoszono 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na wydzierżawienie części działki nr 112/1 lpołożonej w obrębie ewidencyjnym Połchowo, 
gmina Węgorzyno — projekt druk nr 9, proszę o pytania do projektu tej uchwały, Radna 
Górniak 

Pani Radna Górniak — j a proponuję żeby do tej uchwały wyłącznie pod uprawę wierzby 
energetycznej, wierzba energetyczna ma to do siebie, że zatyka drenarkę, taką sytuację 
miel iśmy np. w Sielsku. Chodzi o to żeby sprawdzić pole pod uprawę przed wejściem z 
uprawą wierzby energetycznej należy sprawdzić pole, gdzie będzie sadzona wierzba. Czy nie 
ma tam drenarki? ponieważ w 100% ta wierzba zniszczy tą drenarkę 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radny Sadurek 

Pan Rady Sadurek - j a jestem za uprawą, będę głosował za, tylko proszę o uzupełnienie w 
projekcie tej uchwały, ile to mamy wydzierżawić ? 

Pan Radny Zieliński — o powierzchnię chodzi? 

Pan Radny Sadurek — o powierzchnię, bo cała działka ma 67,13 ha 
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Pani Sekretarz - to może ja powiem, cała działka ma 67,13 ha po lewej stronie od tej białej 
plamy jest d w ó c h dzierżawców na 17,45 łącznie i kolejna dzierżawa jest na 35,37 ten duży 
kawałek po prawej stronie. I teraz przedmiotem dzierżawy będzie około 4 ha nie mogę 
określić dokładnie dlatego, że geodeta, nie Pani Burmistrz bo już przeliczaliśmy za 
oczyszczalnią jeszcze zostaje i teraz m i dopiero geodeta zlicza te użytki i wymierza to co było 
i to co zostanie, dlatego nie określiliśmy powierzchni, ale około 4, 4,5 ha będzie przedmiotem 
dzierżawy 

Pani Burmistrz - ale tam j u ż jest na 37 ha jest już wierzba 

Przewodniczący Rady Miejskiej - ale tą uwagę Radnej Górniak 

Pani Radna Górniak - Panie Przewodniczący mogę? i tak właśnie psuje się właśnie drenarkę 
tak że nie sprawdzając. Naprawdę taką sytuację miel iśmy w Sielsku, była wierzba 
energetyczna i po prostu jeżeli się popsuje w jednym miejscu nie wiadomo czy dalej nie 
będzie chodzi o to po prostu, ja nie znam się na tym ale są chyb takie studnie tak? także jest 
teren p o d m o k ł y tam więc na pewno jakaś drenarka tam jest i należałoby to po prostu 
sprawdzić żeby nie pogłębiać, tej dewastacji. Robi się specjalne zabezpieczenia, już zostało to 
przerobione 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę u jąć tą sugestię Pani Radnej Górniak o sprawdzenie 

drenarki, żeby to było w protokole. Przejdziemy do głosowania, ale jeszcze stanowisko 

komisj i proszę 

Pan Jan Szymko — Przewodn iczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

Przewodniczący Rady Miejskiej - uczulam biuro rady żeby zapisało w protokole, uwagę radej 

żeby sprawdzić czy tam nie ma drenarki, bo uczulam tutaj biuro rady żeby ten zapis radnej 

znalazł się w protokole , przed wydzierżawieniem żeby było sprawdzone czy tam nie ma 

drenarki jeżel i drenarka była to jest zasadne to co Pani mówi 

Pani Radna Górniak - to jak będziemy głosowali? 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - uchwałę będziemy głosowali całą, tylko zapis w protokole 

musi być że Pani zwróciła uwagę na tą drenarkę 

Pani Radna Górniak - nie zmieniamy tego? 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - uchwały nie zmieniamy 

Pytań i uwag więcej nie zgłoszono 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 

głosowało: 
Z a - 1 1 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 
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U c h w a ł a Nr XXXVIIT/357/2014 
Rady Mie j sk ie j w W ę g o r z y n i e 
z dnia 28 sierpnia 2014 roku 

w sprawie w y r a ż e n i a zgody na wydzierżawienie części dz iałk i n r 112/11 położonej w 

obrębie ewidencyjnym Połchowo, gmina Węgorzyno 

(uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości 
stanowiącej działkę nr 21/6 w obrębie Winnik i - projekt druk nr 10, proszę o pytania, proszę 
o stanowisko Komis j i 

Pytań i uwag nie zgłoszono 

Pan Jan Szyniko — Przewodn iczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 2 
Przeciw — 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXXVIII/358/2014 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 28 sierpnia 2014 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa Agencji 
Nieruchomości Rolnych nieruchomości stanowiącej 

działkę nr 21/6 w obrębie Winniki 

(uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa Agencj i Nieruchomości Rolnych udziału Vi części 
w nieruchomości zabudowanej stanowiącej działkę nr 43/1 w obrębie Dłusko - projekt druk 
nr l i , czy są jakieś pytania do projektu uchwały? 

Pytań nie zgłoszono 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - proszę o stanowisko komisji 

Pan Jan Szymko - Przewodn iczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

Przewo dn iczący Rady Miejskiej - czy są jakieś uwagi? Pani Burmistrz nie chce Pani nic 

dodać, dyrektor obiecał że pieniądze każde się znajdą 
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Pani Burmistrz — właśnie sobie zapisałam, że mam wystąpić z wnioskiem o dofinansowanie 

o pieniądze na ten remont Dłusko 4 czy to będzie 100, 150 czy 200 zł 

Przewodniczący Rady Miejskiej - żadna kwota nie przestraszyła, m ó w i że to j u ż przećwiczyli 

ile będzie kosztował remont tyle oni dołożą 

Pani Burmistrz - j a wiem jak tutaj Pan Leszek Romańczyk robi kosztorysy na mieszkania 

komunalne obostrzenia są coraz gorsze, coraz bardziej wymagają od gminy ponoszenia 

nakładów a to na wyjście i dojście do komina a to wentylacje w każdym i co chwilę coś i 

trzeba spowrotem wchodzić do lokali i coś jeszcze dorobić. Ja wiem jakiego rzędu mogą być 

pieniądze, i się zapytałam Dyrektora, że to raczej będą porażające kwoty. N i e ma problemu 

100 — 200 tys. są w stanie dodawać na lokale 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o stanowisko komisji 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 
glosowało: 
Z a - 1 2 
Przeciw — 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXXVIlI/359/2014 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 28 sierpnia 2014 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa Agencji 
Nieruchomości Rolnych udziału Vi części w nieruchomości zabudowanej stanowiącej 

działkę nr 43/1 w obrębie Dłusko 

(uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - wyczerpaliśmy podjęcie uchwał 

V. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na 

poprzednich sesjach 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - może zanim udzielę Pani Burmistrz głosu, to jest uwaga, 
żal radnej, że nie otrzymała informacji o śmierci obydwoje radnych. Ja to przy jmę na siebie 
przepraszam Pani Barbaro nie przypuszczałem, że może ta wiadomość nie dotrzeć. To tak jest 
wszyscy to przeżywaliśmy jedno zdarzenie i drugie i wydawało m i się, że powiedzmy że 
wiemy nie przewidziałem przepraszam. B o m o ż e tak by to należało, że powinienem zarządzić 
żeby biuro rady poinfonnowało wszystkich. Przeżyliśmy to z bólem przepraszam, że Pani nie 
wiedziała o tym. Tych Radnych Pani i M y zachowamy w swojej pamięci przepraszam. 
Odpowiedzi na interpelacje 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszy no - jeśli można chciałbym tylko coś powiedzieć 

Przewodn iczący Rady Miejskiej — proszę 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszy no - tylko chciałbym coś powiedzieć, że można by było 
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zrobić coś takiego praktycznie co się teraz stało to co Pan m ó w i ł jest błędem bardzo dobrze 
że to Pan bierze na klatę, ale w dobrym tonie myślę by było żeby strona pojawiała się na 
czarno i informacja gdzie kiedy pogrzeb, ale dodatkowo myślę że dobrym by było myślę, że 
m o ż e nie o obecnych, ale może też o byłych samorządowcach, którzy byli 

Pani Radna Sławska - miejmy nadzieję, że takiej sytuacji szybko nie będzie 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszy no - oby nie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, Pani Burmistrz proszę o odpowiedzi 

Pani Burmistrz - dzisiaj były takie wnioski i interpelacje, które że tak powiem nie wymagają 
odpowiedzi bynajmniej w tym momencie 

- Pan Radny Sadurek prosił, żeby na następną sesję przygotować 

- Radna Górniak dokończenie remontu remizy zorientuję się co tam było planowane, 
czy zostało wszystko wykonane zgodnie z planem na ten czas? 

- owoce zamiast słodyczy ja myślę, ze należało by to przedyskutować 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - będzie jedno i drugie 

Pani Burmistrz -

— jeśli chodzi o wycięcie zakrzewienia dróg, pielęgnacyjne sprawy przy innych również 
drogach to dziękuję za podpowiedź wyślemy monity i przypomnimy się 

— Pani Sołtys Wierzchowska co z internetem - bo coś źle zrobione. 

Inwestycja została wykonana prawidłowo w momencie kiedy przystąpiliśmy do 
uruchamiania hot — spotów i wysyłania sygnałów prze te hot - spoty wtedy wówczas 
się okazało, że brak jest liczników. Wystosowaliśmy j u ż dzisiaj pismo do Enea o 
wyjaśnienie przyczyn ponieważ wszelkie umowy i opłaty zostały uiszczone, 
zobaczymy co Enea 

Pani Wierzchowska Sołtys Sołectwa Kraśnik - wejdę w słowo przyjechali do mnie i 
powiedzieli Pani sołtys zabezpieczyć, kutki dwie założyłam, zamknęłam i na tym się 
skończyło i co dalej nie ma internetu?, żeby tam kogoś prąd nie popieścił 

Pani Burmistrz - jest doprowadzony prąd, nie mniej jednak nie ma liczników 
zamontowanych i jak można z tego korzystać? 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Mielno- Pani Burmistrz to jest wszędzie problem z tym 
internetem 

Pan Białek Sołtys Sołectwa Lesięcin - na świetlicach chyba nie działa nigdzie? 

Pani Burmistrz — działa, przystąpiliśmy do uruchomienia poprzez hot - spoty, więc jeśli ktoś 
wyszuka sieci hot- spoty to może się zalogować i wejść na stronę internetową to na tej 
zasadzie. Natomiast w świetlicach jeśli jest mowa o komputerze stacjonarnym i pobieraniu 
sygnału z gniazdka jeśli o to chodzi w tej chwil i . To będzie kolejny etap bo teraz hot - spoty 
uruchamialiśmy. A teraz będziemy włączać i konfigurować tak żeby poprzez komputery 
stacjonarne w świetlicach też móc z tego korzystać. 

- C o ze sklepem ja już wydałam dyspozycję dla pracownika będziemy zabezpieczać, 
prawdopodobnie dach biacho-dachówką. W i e m taką decyzję j u ż podjęłam, bo miałam taką 
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informację wcześniej , były jeszcze rozmowy z osobą zainteresowaną, która chciała 

wydzierżawić to, były sprawdzane stawki za dzierżawę itd. To mieszkaniec Kraśnika taka 

Pani ze mną rozmawiała ale odstąpiła od tego, bo miała wystąpić do Rady z prośbą o 

pozwolenie odstąpiła chyba przemyślała, przeliczyła, skalkulowała że jej się nie będzie 

opłacało. W związku z tym będziemy dalej robić dalej tak jak zamierzaliśmy czyl i pod 

mieszkanie komunalne. 

- Pan Sołtys z Podlipiec powiem tak uważam za stosowne aby na następną sesje zaprosić 
Pana Nadleśniczego, bo ten temat co sołtys tutaj podnosił j a wielokrotnie przekazywałam i 
rozmawiałam z Nadleśniczym. Zakaz prowadzenia działalności gospodarczej nie jest 
właściwy żeby wprowadzić a jeśli to ograniczenie miałoby wejść w życie niemożliwa by była 
wywózka drewna z lasu. 

-1 jeszcze chciałabym odpowiedzieć Pan Sołtys z Cieszyna zamontowaliśmy dzwonek przy 
drzwiach do urzędu, do ratusza od strony wewnętrznej , jak się wejdzie i się przekroczy te 
pierwsze drzwi zaraz obok jest zamontowany dzwonek. Po naciśnięciu przez osobę 
niepełnosprawną lub starszą lub każdą, która nie czuje się na siłach żeby dalej wejść 
dzwonek słyszymy w sekretariacie i wtedy pracownik schodzi i po prostu sprawę próbujemy 
załatwiać tam stosownie do temu sprawy, schodzą pracownicy 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszy no - skorzystał j u ż ktoś? 

Pani Burmistrz - chyba jeszcze nie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, czy są jeszcze jakieś dopytania? 

radny Szymko 

Pan Radny Szymko - może nie dopytania, ale nie znam tej sytuacji, o której mówi sołtys z 
Podlipiec. Natomiast w temacie stawiania tych znaków, myślę że te znaki to są tak stawiane 
może nieraz nie bardzo logicznie, że tak powiem. Przykład jest w Zwierzynku znak na moście 
15t jeżdżą auta różne na zasadzie kto wjeżdża do Zwierzynka od strony M i e l n a czy Mieszewa 
to sobie przez ten most jedzie. Postawienie tego znaku miało zapobiec temu żeby Stokłosa nie 
woził maczki żeby nie jeździł jedno z pomysłów było most ma wytrzymałość 60 t z tego co 
wiem i ten znak stoi bo stoi. Jeden kierowca przejedzie, bo jeżdżą też i do mnie po drewno to 
Panie ja tam nie pojadę bo tam jest 15 t akurat nikt nie dzwoni na 112 żeby przyjechaliby 
mandat wlepili i nie miałby obrony. C z y l i ten znak stoi, bo stoi i nie sprawdza się ale są np. 
znaki postawione w Mieszewie chociażby Pani Burmistrz wie gdzie. Niech m i ktoś powie jak 
taki rolnik posłużę się nazwiskiem jak Ryszard Poliński czy Manowic ma zajechać na swoje 
pola sprzętem, który ma dzisiaj. Tam jest ograniczenie tonowe jak ma pojechać kierowca, 
który przejedzie z Gorzowa czy z Bydgoszczy po drewno, które jest w lesie mogę powiedział 
oddział 315 czy 316 to nic nikomu nie mówi. Z Mieszewa wy jeżdża przed starą szkołą jest 
znak ograniczenie tonażowe i niech m i np. ktoś powie kto postawił ten znak gdzie te drewno 
należało by zebrać? niech m i powie taki sołtys z Mieszewa nie wiem, kto był pomysłodawcą 
takiego stawiania znaków. Są ludzie mają firmy, płacą podatki, dają miejsca pracy i tu jest 
problem 

Pan Stępkowski Sołtys Sołectwa Sarnikierz - ale fakt jest faktem, że drogi niszczą 

Pan Radny Szymko - fakt jest faktem, że drogi niszczą powiem więcej ja nie mogę się 

wypowiadać za Pana Nadleśniczego wszyscy słyszeli że lasom 800 min w tym roku 800 w 
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następnym na drogi, które miały być wybudowane w gminach 

Pan Stępkowski Sołtys Sołectwa Sarnikierz - no właśnie gdzie są te pieniądze? to niech sobie 
Leśniczy weźmie wózek 

Pan Radny Szymko - nie Leśniczy jest parownikiem nadłeśnictwa i odpowiada za swoje 

nadleśnictwa. Przewoźnik to jest całkiem inna firma inny podmiot nie ma nic wspólnego z 

lasem, wygrywa przetarg firmie i wozi drewno 

Pan Stępkowski Sołtys Sołectwa Sarnikierz - to niech sobie ta firma bierze mały wózek i 
dowozi sobie wózkiem 

Radny Szymko - ale ktoś kto mówi takie rzeczy to nie ma w ogóle rozeznania ani pojęcia 

Pan Stępkowski Sołtys Sarnikierz — ale daje zezwolenie Nadleśniczy 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - jesteśmy w punkcie odpowiedzi na interpelacje i zapytania, 
proszę Radna Górniak 

Pani Radna Górniak - ja mam tylko takie pytanie do Pana Rradnego, jeżeli jest ograniczenie 
tonażowe danego mostu powiedzmy 15 t a wjeżdża Pan samochodem dajmy 40 t słuchajcie 
ograniczenia tonażowe nie są stawiane na zasadzie takiej, że ach postawimy 15 a tutaj 20 t 
wynika to z czegoś 

Pan Radny Szymko - Pani mnie źle zrozumiała most ma wytrzymałość 60 t a znak stoi 15 t 

Pani Radna Górniak — a skąd Pan to wie? 

Pan Radny Szymko - a wiem 

Pani Radna Górniak - to nie jest tak, jeżeli ktoś kiedyś było 60 t to należało teraz zbadać, 
jaka jest aktualna wytrzymałość ja jestem tego zdania, że jeśli są ograniczenia to tak jak Pan 
mówi to niech sobie wózkami wożą, bo może okazać się że będzie katastrofa. Jeżeli jeden 
przejedzie trzeci przejedzie a dziesiąty może pęknąć 

Pani Radna Sławska — a później nawet rowerem się nie przejedzie 

Pani Radna Górniak — dokładnie tak, także to trzeba ostrożnie z tym 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, proszę sołtysie 

Pan Wojnarowski sołtys Sołectwa Połchowo - nawiązując do tej wywózki wywieźć to 
wiadomo, że potrzeba wywieźć, ale jeżeli jest ograniczenie do 40 a jedzie 70, 80 to te chałupy 
na tych wsiach to tak chodzą, ale wiadomo wywieźć trzeba niech sobie wywiezie wolno, ale 
ograniczenia są dlatego oni mają większe tonaże oni na skróty jeżdżą 

Pani Radna Sławska - są przepisy nie można łamać przepisów 

Pan Wojnarowski Sołtys Sołectwa Połchowo — pewne, że tak, bo wywieźć trzeba musi 
którędyś wywieść 

Przewodniczący Rady Miejskiej — j a myślę, że tak jak było z Agencją Nieruchomości 
Rolnych jak się uda, bo ja już próbowałem na którąś sesję zaprosić Nadleśniczego, jeżeli on 
nie przyjeżdża to ja nie chcę się posiłkować pracownikami, chcę szefa na sesji mieć, jeszcze 
ktoś podnosił rękę. Zakończymy punkt odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
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VI. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie 

między sesyjnym 

Przewodniczący Rady Miejskiej - mimo, że to okres wakacyjny, ale w naszej pracy to 
faktycznie wakacji nie mamy. Po sesji uczestniczyłem w zakończeniach roku szkolnego, 
byliśmy z Panią Burmistrz na Walnym Zgromadzeniu Unia G m i n Dorzecza Regi. 

W l ipcu przybyli do nas goście z Liibbenow zanim ich przyjęl iśmy na stadionie 
objechałem część gminy bo tak było przewidziane w scenariuszu. Pochwali l iśmy się świetlicą 
w Ginawie, kościołem pojechaliśmy po trasie do Runowa też również w temacie kościoła a że 
w tej grupie niemieckiej co roku przyjeżdża dużo strażaków to żeśmy obejrzeli tą w budowie 
remizo - świetlicę w Runowie. Pojechaliśmy do Zwierzynka to co mieliśmy takiego 
strażackiego to żeśmy i m pokazali. W Zwierzynku to Pan Radny tam też oprowadził, omówił 
temat budowy i funkcjonowania i z objazdu zakwaterowaliśmy ich w Agroturystyce w 
Zwierzynku „Pod D ę b e m " . N a scenie byłem zaskoczony bo Pani Burmistrz z tych prezentów 
co przywiozła dla młodzieży dla dzieci jak zorientowała się jak jeszcze małe jest wyposażenie 
świetlicy w Ginawie to dała część zabaw, różnych gier do świetlicy w Ginawie na naszym 
Lecie z węgorzem. 

15 sierpnia oprócz tej tradycyjnej mszy za ojczyznę to było tradycyjne złożenie 
kwiatów pod naszym pomnikiem przy kościele. 

W tematach dyżurowych, takie tematy można powiedzieć piecowe, naprawa pieców 
na sezon grzewczy, to to się przewala praktycznie co kolejne spotkanie, czy co dyżur. Z 
informacji od pracowników ja nie załatwiam tematu remontów tylko proszę o dane wydziału. 
4 lata temu remont pieca kapitalnie zrobiony, jak zapraszałem na następne posiedzenie to „ a 
oni źle zrobi l i " . Pani robili Wam to w domu, robiła to firma podpisane protokoły, 4 lata pieca 
nie ma to odsyłam do wydziału, trochę tam naraziłem się. Każdy z nas wie jak się w domu 
piec ma, jak się piec przestawi to wytrzymuje znacznie więcej lat. 

W temacie nie zawsze na dyżurze niekiedy w terenie w temacie zajętej drogi gminnej 
utrudniony dojazd do pól, różne problemy mieszkańcy mają niektóre to się po telefonie do 
pracowników uda się rozwiązać. Ten okres dwu miesięcznej przerwy się skończył i na tym 
moja informacja również, bo to że uczestniczyliśmy w pogrzebach to jest naturalne. 

VII. Wolne wnioski i komunikaty 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Radna Górniak 

Pani Radna Górniak - dnia 07.09.2014 r. w miejscowości Sielsko odbędzie się spotkanie 
organizowane przez Stowarzyszenie Kresowian z Kuropatnik pod nazwą „Spotkanie pokoleń" 
serdecznie zapraszam, informacje szczegółowe o tym spotkaniu będą na plakatach, które będą 
rozwieszane. Celem tego działania jest zainteresowanie dzieci i młodzieży historią ludności 
zamieszkującej nasze tereny, wskazanie jej wielokulturowości, potrzeby dialogu i tolerancji 
oraz integracji między pokoleniami, serdecznie zapraszam 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radna Sławska 

Pani Radna Sławska - tak ja chciałam powiedzieć o ukrytych talentach u nas w Runowie 
Pomorskim. Wszyscy sołtysi mieli ludzi, którzy pracują z prac interwencyjnych powiem 
szczerze, że jestem bardzo zadowolona z tej grupy, bo naprawdę pracowali uczciwie mam 
rację? nie sąsiadka? 

Pani Radna Kamińska — tak bardzo 

Pani Radna Sławska — bardzo jestem zadowolona, ja powiedziałam co trzeba zrobić j a nawet 
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nie musiałam stać nad nimi i tego, ale co chciałam powiedzieć jest Pani Kalecińska 
przejedźcie się po Runowie i okazało się że ma ukryty talent z resztek farby bardzo fajnie 
maluje. N a przeciwko świetlicy mamy ten płot odgradzający od tego i tam z resztek farby 
jakieś tam gąski wymalowała na drzwiach naprzeciwko sołtysa otwieram okno i odrazu 
wesoło m i się robi takie szare drzwi były na wiosnę pomalowane i ona na tych drzwiach taki 
to kielich czy to fi l iżanka jest na tych drzwiach 

Pani Radna Kamińska - to filiżanka jest z wierszyka 

Pani Radna Sławska - filiżanka jest namalowana z wierszyka, ma Pani talent i z resztek 
farby. Naprawdę cieszę się jak będziecie jechać przez Runowo tak się weselej zrobiło, 
przejedźcie się to zobaczycie. A jeszcze mamy dużo tego płotu od świetlicy i jakby ktoś miał 
resztki farby to się nam przydadzą 

Pan Radny Szymko - a było mówione, że taki nieładny betonowy płot 

Pani Radna Sławka - ale wie Pan jak się coś pomaluje, to się robi ładne dziewczyna ma 
fajne pomysły, bardzo pomysłowa Pani jest dziękuję 

Przewodniczący Rady Miejskiej - nie graficiarnia? 

Pani Radna Sławska - nie bardzo ładnie to zrobiła 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnej Sławskiej, Panie sołtysie proszę 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Miełno - na samym początku słyszałem ile to pieniążków wróciło 
i że pójdą na drogę nawet mnie to ucieszyło i jak z tą naszą drogą? 

Przewodniczący Rady Miejskiej - my jesteśmy w wolnych wnioskach i komunikatach 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Miełno - to teraz nie mogę zapytać ? Pan Dyrektor był, też Pan 

ograniczał chciałem go wymaglować jak przyjechał raz na 10 lat 

Przewodn iczący Rady Miejskiej — dobrze 

Pani Burmistrz - Panie sołtysie powiem tylko tyle, że jest wytypowana i żeby gmina 
dołożyła i była zrobiona? 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Miełno - w tym roku? 

Pani Burmistrz - tak 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Miełno - o szczegóły nie będę pytał, cieszę się 

Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są jeszcze wolne wnioski i komunikaty? Radni chyba 
dostali zaproszenie do Siekierek, we wrześniu nasze dożynki gminne zaproszeń jeszcze nie 
mamy, ale coś tam Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — termin znamy 20 wrzesień 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - sołtysi wieńce coś tam słyszałem, że konkurs to sołtysi 
wiedzą, które miejsce w zależności od tego nagroda 

Pani Burmistrz - j a się przyjrzę, które sołectwo już przoduje więc myślę, że nie zawiedzie 
nas swoim uczestnictwem na dożynki i może uzgodnimy przed dożynkami nagrodę 
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Pan Korcz Sołtys Sołectwa Mielno - to jak Mielno dostanie nagrodę to i wieniec będzie 

Pani Burmistrz - to nie tak, bo nie daj Boże Mielno ma dużo a nie zrobi wieńca i inne 
sołectwo, które miało mniej a zrobi piękny wieniec i prześcignie i co nagroda uzgodniona z 
mieszkańcami pójdzie gdzie indziej 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Miełno - nie ma takiej opcji żeby Mie lno przegrało 

Przewodniczący Rady Miejskiej - inne sołectwa też się sprężają. 

VIII. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Jeżeli nie ma więcej wniosków i komunikatów zamykam 
X X X V I I I sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie, dziękuję Państwu. 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 36 ponumerowanych stron, oraz 16 

załączników. 

N a tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Protokoło wała 

Mariola Franczuk 
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